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У ЖИЖИ У ЖИЖИ

Хитна седница Савета за 
националну безбедност 

заказана је на захтев пред-
седника Србије Александра 
Вучића. Како је нагласио, 
било је више разлога за њено 
одржавање, а терористички 
напад у Москви био је непо-
средан повод. Након седнице, 
председник Вучић написао је 
на свом Инстаграм налогу:

„Сигурност и безбедност 
грађана Србије су приори-
тет. Сачуваћемо нашу земљу 
у веома сложеним геополи-
тичким околностима. Задаци 
подељени и биће извршени“.

Седници су присуствовали 
највиши државни званични-
ци, припадници безбеднос-
них служби и Војске Србије. 
Поред председника Вучића, 
на састанку су били и пред-
седница Народне скупшти-
не Ана Брнабић, министар 
спољних послова и први 

потпредседник Владе Иви-
ца Дачић, министар одбране 
Милош Вучевић, министар 
унутрашњих послова Бра-
тислав Гашић, министарка 

правде Маја Поповић, на-
челник Генералштаба Војске 
Србије генерал Милан Мој-
силовић...

Председник Вучић пору-

чио је да је Србија једна од 
најбезбеднијих земаља на 
свету и да ће се предузети 
све мере ради што веће без-
бедности свих грађана.

сРБијА пРедседАвА 
ГЛОБАЛНОМ пАРТНеРсТву ЗА 

вешТАЧку иНТеЛиГеНцију

Србија ће у наредне три годи-
не председавати Глобалном 

партнерству за вештачку интели-
генцију (GPAI), и то у првој и трећој 
години као помоћни председавајући, 
а у другој години као главни предсе-
давајући.

„Тешко је довољно нагласити 
од каквог је ово значаја за нашу 
земљу у погледу присуства у гло-
балним токовима развоја вештачке 
интелигенције“, истакао је пред-
седник Александар Вучић тим по-
водом.

GPAI је иницијатива која тежи да 
успостави глобалне стандарде и пра-
вила за развој вештачке интелиген-
ције, као и да убрза развој вештачке 
интелигенције глобално, а основана 
је 2020. године, на инцијативу пред-
седника Француске Емануела Ма-

крона и премијера Канаде Џастина 
Трудоа.

Секретаријат GPAI је при Органи-
зацији за економску сарадњу и раз-
вој (OECD), а експертски центри су 
у Монтреaлу и Паризу, док ће нови 
бити отворен у Јапану. Србија је при-
мљена пре мало више од годину дана 
као једна од 29 чланица, консензу-
сом. Међу најзначајнијим чланови-
ма су САД, Уједињено Краљевство, 
Индија, Јапан, Јужна Кореја, Бразил, 
Француска, Немачка, Турска, ЕУ...

Прошлогодишњи Самит GPAI одр-
жан је у Индији и отворио га је пре-
мијер Индије Нарендра Моди, у при-
суству великог броја представника 
држава и експерата из целог света. 
Србија ће добити могућност да буде 
домаћин следећег Самита, који би се 
одржао у Београду.

Након састанка са представници-
ма Мисије Међународног моне-

тарног фонда у Србији, са којима је 
разговарао о капиталним улагањима 
и финансирању пројеката у оквиру 
инвестиционих планова везаних за 
програм раста „Скок у будућност 
- Србија 2027“, председник Србије 
Александар Вучић изразио је оче-
кивање да ће енергетски сектор да 
постане један од кључних генерато-
ра убрзаног напретка Србије. Тиме 
би се, према његовим речима, обез-
бедила енергетска стабилност земље 
и поставио темељ за снажан развој 
стратешке инфраструктуре.

Представници делегације ММФ-а, 
коју је предводио шеф мисије у Ср-
бији Донал Мекгетиген, истакли су 
да се економски раст Србије наста-
вља, док се инфлација смањује, као 
и да су резерве на рекордно високом 
нивоу, што говори у прилог јаким 
макроекономским показатељима и 
отпорности српске економије. Дода-
ли су и да је присуство страних ди-
ректних инвестиција велико, те да су 
оне јаке, различите и отпорне. За то 
су заслужне чврста макроекономска 
политика, макроекономска стабил-
ност и изузетан географски положај 
Србије.

НАшА ЗеМљА једНА Од 
НАјБеЗБедНијих НА свеТу

сАсТАНАк сА деЛеГАцијОМ ММФ-а

еНеРГеТски секТОР ГеНеРАТОР 
уБРЗАНОГ НАпРеТкА сРБије

БеОГРАдски 
иЗБОРи 2. јуНА

Председник Србије 
Александар Вучић до-

нео је одлуку о новом ман-
датару Владе Србије. 
На основу члана 112. став 
1. тачка 3. и члана 127. 
став 1. Устава Републике 
Србије („Службени гла-
сник Републике Србије, 
број 98/2006), члана 18. 
и члана 24. став 3. Закона 
о председнику Републике 
(„Службени гласник Репу-
блике Србије, број 111/07), 
а после саслушаног 
мишљења представника 
изабраних изборних листа, 
доносим:

Одлуку о предлогу кан-
дидата за председника 
Владе Републике Србије

Предлажем Народној 
скупштини Републике Ср-
бије Милоша Вучевића као 
кандидата за председника 
Владе Републике Србије.

МиЛОш вуЧевић
кАНдидАТ ЗА 

пРедседНикА вЛАде Председник Србије Алек-
сандар Вучић предло-

жио je, на седници Пред-
седништва Српске напредне 
странке, да се нови београд-
ски избори одрже 2. јуна 
2024. године.

„Идеја ми је да имамо бе-
оградске изборе 2. јуна и ти 
избори ће бити одржани 2. 
јуна, јер су се моји прија-
тељи са том идејом сагласи-
ли. Сви остали избори биће 
одржани у складу са устав-
ним и законским роковима, 
јер нико не жели да подно-
си било какве оставке било 
коме за било шта, и то је 
било једногласно одбијено 
од стране свих присутних“, 
рекао је председник Вучић 
на конференцији за нови-
наре у Председништву Ср-
бије и навео да ће те изборе 
расписати Ана Брнабић, као 
изабрана председница На-
родне скупштине.

Такође, рекао је да ће лис-

та „Алексадар Вучић - Србија 
не сме да стане“, у наредних 
неколико дана, достави-
ти име мандатара са састав 
нове Владе.

„Као што знате, после ус-
пешно окончаних избора 17. 
децембра, у складу са Уста-
вом и Законом о председни-
ку, одржао сам консултације 
са свим политичким странка-
ма и листама које су учест-
вовале и које су то желеле“, 
поручио је председик Вучић.

Нажалост, како је објас-
нио, три изборне листе, од 
којих је једна мањинска нису 
желеле да учествују, док је 
са свима осталима обавио 
консултације и, у складу са 
тим, прихватио информацију 
да листа „Александар Вучић 
- Србија не сме да стане“ 
има већину која је довољна 
за формирање скупштинске 
већине и Владе, те да ће ус-
коро бити достављено име 
мандатара.
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Председник Србије 
Александар Вучић 
учествовао је на пр-

вом глобалном Самиту о 
нуклеарној енергији у Бри-
селу, који су организовали 
Међународна агенција за 
атомску енергију и Краље-
вина Белгија. Том приликом, 
присуствовао је и усвајању 
заједничке Декларације и 

обратио се окупљеним учес-
ницима Самита.

Поручио је да ће Србију 
све већа лењост по питању 
ископавања угља и неопход-
ност да се одриче фосилних 
горива, ставити у позицију 
да ће морати да мења за-
конске норме и навике, али 
и да ће морати да доводи и 
наше људе из иностранства, 

јер немамо довољан број 
стручњака.

„Важно је да разумемо у 
коликом смо заостатку и како 
смо погрешне одлуке доно-
сили у претходних 35 и 40 
година. Значај који се придаје 
овом Самиту указује на то 
колико ће нам струја недос-
тајати у будућности. Да то 
поједноставимо - без нукле-

арне енергије нећемо бити у 
стању да преживимо ни дола-
зак вештачке интелигенције 
ни електричних аутомобила“, 
рекао је председник Вучић, 
додајући да ћемо морати да 
обезбедимо значајна финан-
сијске средства, како бисмо 
све то могли да постигнемо.

Он се захвалио премијеру 
Краљевине Белгије и  дирек-

ЗА БудућНОсТ НАМ је пОТРеБНА НукЛеАРНА еНеРГијА
БРисеЛ

тору Међународне агенције за 
атомску енергију на срдачном 
дочеку и прилици да и Србија 
учествује на овом значајном Са-
миту на којем се обликује енер-
гетска будућност Европе.

„Ово је прилика да са свет-
ским лидерима поделимо ста-
вове о улози нуклеарне тех-
нологије у процесу смањења 
употребе фосилних горива, о 
јачању енергетске безбедности 
и подстицању економског раз-
воја“, навео је председник, ис-
такавши да је Србија, као од-
говоран партнер, спремна да 
допринесе енергетској транзи-
цији у циљу постизања трајне 
енергетске одрживости.

Председник Вучић обратио 
се окупљеним лидерима на пр-
вој сесији Самита, која је пред-
виђена за говоре националних 
лидера и, том приликом, пору-
чио да је скуп веома важан и за 
Србију и цео европски конти-
нент, јер нам је свима потреб-
но више енергије како бисмо 
могли да остваримо веће стопе 
раста и да реализујемо велике 
планове у будућности.

„Верујем да је овај Самит ва-

жан за будућност, како моје 
земље, тако и целог европског 
континента. Спремни смо да 
дискутујемо о великим плано-
вима за будућност, али немамо 
потребно знање о коришћењу 
нуклеарне енергије и недостају 
нам извори финансирања тих 
важних пројеката. Ипак, спремни 
смо да учествујемо уз подршку 
водећих земаља ЕУ. Верујем да је 
ово окупљање веома корисно и 
надам се помоћи и подршци како 
домаћина, тако и осталих учес-
ника“, истакао је председник.

Током боравка у Бриселу, 
председник Вучић састао се са 
председником Владе Мађарске 
Виктором Орбаном, предсе-
дницом Европске комисије Ур-
сулом фон дер Лајен и потпред-
седником Европске комисије за 
међуинституционалне односе 
и стратешко предвиђање Ма-
рошем Шефчовичем. Имао је 
и срдачан сусрет са председ-
ником Француске Емануелом 
Макроном, са којим је разменио 
мишљења о бројним важним 
питањима, као и о даљем сна-
жењу партнерских односа Ср-
бије и Француске.

Нема развоја вештачке интелигенције ни 
електричних аутомобила без довољно струје

Рафаел ГРоси, ГенеРални диРектоР МеђунаРодне 
аГенције за нуклеаРну енеРГију, александаР Вучић 

и александеР де кРо, пРедседник Владе БелГије са ВиктоРоМ оРБаноМ, пРедседникоМ Владе МађаРске

сРдачан сусРет: пРедседник фРанцуске еМануел 
МакРон и пРедседник сРБије александаР Вучић

уРсула фон деР лајен и александаР Вучић

ШаРл МиШел и александаР Вучић
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ВЕСТИ

У Инђији је одржана це-
ремонија обележавања 

почетка радова на изградњи 
нове фабрике компаније 
„JFE SHOJI Sеrbia“, која ће 
производити језгра мотора 
и користити најновију тех-
нологију, те довести и нове 
јапанске инвеститоре у нашу 
земљу.

„Овде ће да никне фа-
брика од 18.000 квадрата, 
огромна фабрика у којој ће 
радити више од 100 људи. 
Ова јапанска инвестиција 
довешће и друге јапанске 
инвеститоре“, истакао је то-
ком обраћања председник 
Србије Александар Вучић и 
додао да ће се држава, када 
је реч о инфраструктурним 
радовима, трудити да одго-
вори на све потребе компа-
није.

Навео је и да је веома ва-
жно то што што ће наша деца 
и млади људи научити, у ок-
виру дуалног образовања, 
шта је то ламинација коју 
прави ова јапанска компа-
нија. Нагласио је и да смо у 
односу на 2012. годину 20 
пута увећали наш извоз у 
Јапан и да има простора да 
буде увећан 200 пута.

„Пре 14 година, приликом 
посете Јапану, много сам 
научио о радној етици и о 
њиховом приступу животу и 
изузетно се радујем доласку 
сваке нове јапанске компа-
није у нашу земљу“, поручио 
је председник Вучић и посеб-
но захвалио јапанском ам-
басадору Имамури на труду 
да, како је рекао, приближи 
Токио Београду и Београд 
Токију.

Председник Републике 
Србије Александар 
Вучић примио је у 

радну посету председника 
Владе Баварске Маркуса Зе-
дера, са којим је разговарао о 
великим и захтевним пројек-
тима који ће снажно покре-
нути Србију у наредним го-
динама, као и потенцијалима 
дугорочне сарадње.

Председник Вучић изјавио 
је да баварске компаније у 
нашој земљи запошљавају 
25.000 људи, као и то да је од 
председника Владе Баварске 
могао много да научи, јер је 
реч о једном од најважнијих 
и најуспешнијих политичара 
данашње Европе.

„Један је од људи који има 
јасне, храбре и одлучне ста-
вове, и један је од најуспеш-
нијих политичара савреме-
не Европе. То је човек који 
уме да покаже поштовање 

и који у нама види партне-
ре и пријатеље, на чему сам 
му врло захвалан“, рекао је 
председник, истакавши да 
је Баварска највећа по тери-
торији немачка покрајина, а 
друга по броју становника у 
Немачкој.

Навео је и да је предложе-
но седам области сарадње 
са Баварском, што је одмах и 
прихваћено, од унапређења 
економске сарадње, сарадње 
истраживачких институ-
ција у области вештачке 
интелигенције, роботике, 
дигитализације до интерна-
ционализације пословања. 
Истакао је и рад Мешовите 
српско-баварске комисије на 
министарском нивоу, али и 
сарадњу са Техничким уни-
верзитетом у Минхену, који 
се сматра „кровом Европе“ 
по резултатима и успесима.

„Само Баварска има више 

НАјНОвијА ТехНОЛОГијА 
у иНдусТРији МОТОРА

РАдНА пОсеТА пРедседНикА вЛАде БАвАРске МАРкусА ЗедеРА

Србија жели да учи од баварСке

департмана за истраживање 
вештачке интелигенције него 
Шпанија и Италија заједно. 
Зато је важно да учимо од 

Баварске. Такође, за нас је од 
суштинског значаја размена 
мишљења и ближе упозна-
вање са баварским искуст-

вима у вези са 
интернациона-
лизацијом по-
словања малих 
и средњих пре-
дузећа“, рекао 
је председник 
Вучић, нагла-
сивши да ба-
варско Држав-
но министар-
ство за еконо-
мију управља 
мрежом пред-
ставништава у 
30 држава све-
та, као и да је 
замолио да јед-
но такво пред-
с т а в н и ш т в о 
буде отворено 
и у Београду.

Додао је да 
би за нашу земљу била зна-
чајна и практична обука рад-
не снаге, посебно у области 

аутомобилске индустрије, 
индустријске механике и 
електронике и обраде ме-
тала, али и свака врста са-
радње у ИТ сектору. Пред-
седник Вучић одликовао је 
Маркуса Зедера Орденом 
Републике Србије на ленти за 
изузетне заслуге у развијању 
и учвршћивању мирољубиве 
сарадње и пријатељских од-
носа између Републике Ср-
бије и Баварске.

Председник Владе Баварс-
ке Маркус Зедер захвалио је 
на признању које му је уру-
чено и истакао да је посета 
реализована након дугог 
разговора на безбедносној 
конференцији у Минхену и 
након што је, како је рекао, 
у председнику Србије видео 
особу са којом он и Баварска 
могу имати добро партнер-
ство за развој стабилизације 
у Европи.

пРедседник александаР Вучић уРучио је оРден РепуБлике 
сРБије пРедседнику Владе БаВаРске МаРкусу зедеРу

зедеР и Вучић



НАрОдНА СКУПшТИНА ВЕСТИ
СНС ИНФОРМАТОР 127/2024  |  98  |  СНС ИНФОРМАТОР 127/2024

Када од злочина прође 
двадесет година, и то 
без правде за жртве и 

казне за злочинце, поставља 
се питање - а шта нам после 
свега остаје? Шта да кажемо 
себи, свету, а понајпре Ср-
бима са Косова и Метохије, 
који су 17. марта 2004. годи-
не доживели погром, када је 
њих десеторо убијено, ско-
ро 1.000 повређено, 4.000 
трајно избачено из својих 
домова, док им је 900 кућа 
разорено, а 35 цркава и ма-
настира оштећено и униште-
но. Нисам сигуран да постоје 
праве речи за њих или их 
барем ја не знам“, навео је 
председник Србије Алексан-
дар Вучић на комеморатив-
ној академији у Народном 
позоришту, поводом обеле-
жавања Дана сећања на по-
гром на Косову и Метохији, 
17. марта 2004. године.

Поручио је да колико год у 
данашњем свету истину пред-

стављају као нешто излизано, 
злоупотребљено и безвред-
но, он и даље верује да је она 
светлост без које бисмо живе-
ли у вечном мраку. И то није 
никакав инат, то је одбијање 
да се живи без светла и да се 
буде заборављен.

„У Украјини је прекршен 
принцип неповредивости др-
жавних граница, а у Србији 
није? Напад 19 држава без 
сагласности СБ УН није кр-
шење права? Цео свет скочи 
да брани Украјину, помињу и 
Трећи светски рат, а када Ср-
бији отимају део територије, 
онда ништа. И када све то ка-
жемо, када за Србију тражи-
мо исто, нападну нас да смо 
насилни, да се наоружавамо 
и да смо вечна претња. И 
двадесет година од погрома 
нити смо некога нападали, 
нити претили, а често смо и 
ћутали. То не значи да ћемо 
се повући, наставићемо да 
говоримо истину“, рекао је 
председник Србије.

Према његовим речима, 
оно што се десило 17. марта 

2004. године било је добро 
организовано и добро усаг-
лашено, да би после тога 
добили Ахтисаријев план, 
Бечке преговоре и пуну не-
зависност. Ми смо, како је 
навео, од 2008. до 2012. 
године, али и 2013. године 
изгубили много, јер је више 
од половине света признало 
независност Косова. 

„Наследили смо позицију 
у којој је Косово за већи део 
света већ било независно. И 
ма колико болан био Брисел-
ски споразум, дао нам је неко-
лико година за убрзан напре-
дак и развој, да покажемо да 
смо поуздан партнер. Ништа 
из Бриселског споразума, што 
је била албанска обавеза, није 
испуњено, јер нису ни хте-
ли. Ускоро ће 12 година од 
Бриселског споразума, али 
спомиње се Охридски, који 
нисмо потписали. Неће ни да 
разговарају о ЗСО, али ника-
да наши партнери са Запада 
неће реч рећи против њих. То 
је њихово чедо, које љуљају у 
колевци и које ће довека да 

чувају. Шта нам је онда чини-
ти када видимо да ни њихова 
реч ни потпис не вреде ништа 
- не Албанаца, њихов никада 
није ни важио, него оних који 
су се водили као поштени 
преговарачи“, упитао је пред-
седник Вучић, и закључио: 

„Можете да проводите 
какве хоћете акције и пре-
тње, али никада нећемо 
прихватити резултате ни 
погрома из 2004. године, 
ни независност Косова, које 
ће увек бити део суверене 
и независне Србије. Постоје 
људи који брину о суду бу-
дућности и њих не можете 
да победите претњама. Сло-
боду волимо више од свега и 
никада нећемо дати да нам је 
узму. Желим да се, са свима 
вама, поклоним сенима на-
ших јунака који су пали чу-
вајући своје куће и огњишта 
и да им поручим да нису уза-
луд пали. Знаћемо да чувамо 
све што су учинили за своју 
отаџбину. Нека живи Србија, 
нека живи Косово и Метохија 
и наш народ!“

кОМеМОРАТивНе АкАдеМије
дАН сећАњА НА пОГРОМ НА киМ

Нису уЗАЛуд пАЛи јуНАци 
кОји су ЧувАЛи свОје куће 

и ОГњишТА

пРОкупље

дАН сећАњА НА сТРАдАЛе у НАТО АГРесији

пРОшЛО је 25 ГОдиНА и јОш 
се Не дАМО, Не пРисТАјеМО 

НА кОМАдАње сРБије

У Прокупљу, на Тргу 
Топличких јунака, обе-
лежен је дан сећања 

на страдале у НАТО агресији 
1999. године, у присуству 
председника републике Ср-
бије Александра Вучића, 
председника републике 
Српске Милорада додика, 
патријарха српског Порфи-
рија и других званичника. 
државно-комеморативни 
скуп почео је опелом које 
је служио патријарх српски 
Порфирије са свештенством.

Председник Александар 
Вучић поручио је, са тог ску-
па, да је прошло 25 година, 
а да се још не дамо и да не 
пристајемо на комадање Ср-
бије.

„Прва НАТО бомба која је 
убила српског војника пала 
је баш овде у Прокупљу. 
Убила је Бобана Недељко-
вића. Његов отац је рекао 
једну ствар са којом, чини 
ми се, сваки отац леже и 
буди се посебно у тешким 

временима. А то је - шта ти 
је важније? дете, син или 
земља? дете или отаџбина? 
Чак и када му се то најстраш-
није што може да се догоди, 
догодило, није могао да од-
говори на то питање“, рекао 
је председник Вучић.

Истакао је да су они уби-
ли Бобана зато што су хтели 
да нам униште отаџбину, 
да нам униште Србију, да је 
раскомадају.

„И мисле да су у томе ус-
пели. Прошло је 25 година 
и још се не дамо. И још не 
пристајемо на комадање 
Србије. Има један мали на-
род у Европи, у једној малој 
земљи, на једној малој тери-
торији, који се даље поносно 
и достојанствено држи, који 
не пристаје на окупацију и 
на наређења са стране. Је-
дан мали, али поносан народ 
који хоће будућност за себе 
и своју децу, онако како су 
је његови људи одредили 
и определили“, поручио је 

председник Вучић.
Током обраћања, поручио 

је и да је Приштина примље-
на за придруженог члана 
Парламентарне скупштине 
НАТО-а.

„Хвала вам, тек да знамо 
да нећемо у НАТО никада, 
да ћемо да чувамо и шти-
тимо своју војну неутрал-
ност. И кад их примите у 
Савет Европе и на то ћемо 
да имамо одговор. Толико 
о вашим лажима, о санк-
цијама Приштини и о свему 
другом. Нема чиме их нисте 
наградили, нема чиме Ср-
бију нисте казнили. Мала 
Србија бориће се истином, 
чашћу, знањем, свим што 
има и свим чиме располаже 
да сачува територију, на-
род и своју будућност. ре-
зервну отаџбину немамо. И 
баш као што је песма рекла, 
волимо те отаџбино наша“, 
рекао је председник Вучић.

Како је додао, и ове годи-
не, више него претходних, 

навалили су да нам објасне 
да је, у ствари, то било по-
требно, да је било због нас, 
како би Србија кренула на-
пред, у будућност.

„А онда вам у следећој ре-
ченици, уз то како им је жао 
неке Бојане и неке Милице 
и неке Сање, кажу, верује-
мо да ће Србија и Косово 
заједно да гледају у будућ-
ност. У ствари хоће да вам 
кажу, не, не желимо. Оба-
вили смо свој прљави посао 
комадања Србије. Моје, као 
председник Србије за ове 
три године колико ћу још да 
обављам ту дужност, је да 
им кажем: нисте. Јачи је овај 
народ и јача је Србија него 
што мислите. Одупираћемо 
вам се док дишемо, одупи-
раћемо вам се, јер не може-
те да нам укинете слобо-
ду“, поручио је председник 
Вучић и истакао да Србија 
никада неће добровољно 
пристати да јој узму Косово 
и Метохију.

БеОГРАд
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Народни послани-
ци Скупштине Ср-
бије изабрали су 

потпредседницу Главног 
одбора Српске напредне 
странке и досадашњу пред-
седницу Владе Србије, Ану 
Брнабић, за председницу 
парламента.

За њу је гласало 153 по-
сланика и то са листе „Алек-
сандар Вучић - Србија не сме 
да стане“ и „Ивица Дачић 
- премијер Србије“, Савеза 

војвођанских Мађара и стра-
нака националних мањи-
на. Посланици коалиције 
„Србија против насиља“ и 
„НАДА“ нису присуствовали 
гласању, док су посланици 
„Ми - глас из народа др Бра-
нимир Несторовић“ и „Ми 
- глас из народа“ били про-
тив или нису присуствовали 
гласању.

Новоизабрана председни-
ца Народне скупштине по-
ручила је да избор на нову 

функцију представља за њу 
велику част, привилегију и 
обавезу да настави да ради 
за добробит Србије и њених 
грађана.

„Захвална сам народним 
посланицима на избору 
за председницу Народне 
скупштине Републике Ср-
бије. За мене је ова функција 
велика част, привилегија и 
обавеза да, као и до сада 
наставим да радим за до-
бробит, развој и стабилност 

Србије и свих њених грађана. 
Живела Србија!“, написала је 
Брнабић на свом Инстаграм 
налогу.

Посланици Скупштине 
Србије изабрали су и шест 
потпредседника Народне 
скупштине - Сандру Божић 
(СНС), Марину Рагуш (СНС) 
Едина Ђерлека (Странка 
правде и помирења), Јо-
вана Јањића (Ми - глас 
из народа), Елвиру Ковач 
(СВМ) и Снежану Пауновић 

НАРОдНА скупшТиНА РепуБЛике сРБије

(СПС), док је Срђан Смиља-
нић поново именован за 
генералног секретара пар-
ламента. Скупштина Србије 
изабрала је и чланове рад-
них тела и чланове сталних 
парламентарних делега-
ција у међународним ин-
ституцијама.

Конститутивна седница 
Скупштине Србије, на којој је 
три дана за редом на дневном 
реду био избор председни-
ка парламента, протекла је 

уз прегршт инцидената. Сва 
три дана обележиле су оштре 
полемике власти и опозиције, 
али и реаговање скупштин-
ског обезбеђења кад год би 
се посланици опозиције за-
летали ка столу председа-
ваћујег, најстаријег народног 
посланика професора Стојана 
Раденовића. Иначе, професо-
ру Раденовићу опозиција се 
континуирано обраћала не-
примереним речником, прос-
то и примитивно називајући 

га „старим“, терајући га да 
„иде кући“ или гестикули-
рајући да је луд.

Миленко Јованов, шеф по-
сланичке групе „Александар 
Вучић - Србија не сме да ста-
не“, образложио је предлог 
да председница Скупштине 
буде Ана Брнабић и прочитао 
је њену биографију, а на крају 
трећег дана расправе захва-
лио се професору Радено-
вићу на вођењу седнице, као 
и досадашњем председнику 

парламента Владимиру Ор-
лићу, који одлази на ново за-
дужење. Иначе, сва три дана 
расправе обележиле су оштре 
реплике Јованова и других 
посланика СНС на излагање 
посланика опозиције, која су 
неретко била безобразна и 
срамна, и нису се тицала до-
садашњег рада и резултата 
Ане Брнабић, већ су то биле 
искључиво увреде упућене 
њој лично, али и председнику 
Александру Вучићу.

АНА БРНАБић иЗАБРАНА ЗА 
пРедседНицу НАРОдНе скупшТиНе
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Након тродневне се-
днице Народне 
скупштине Републике 

Србије и избора за предсе-
дницу НСРС, потпредсе-
дница Главног одбора СНС 
Ана Брнабић каже да су јој 
утисци помешани. Дубоко 
је почаствована, како обја-
шњава, чињеницом да јој 
је њена Српска напредна 
странка указала поверење и 
пружила шансу да буде прва 
међу једнакима и да наред-
не четири године председа-
ва Народном скупштином, 
због чега се захваљује свим 
својим саборцима. Са друге 
стране, како тврди, била би 
неискрена када би рекла да 
срамно понашање опозиције 
није оставило утисак на њу, 
као што верује да је остави-
ло негативан утисак и на све 
грађане Србије.

-. Ко би остао имун када 
пред вашим очима одрасли 
људи, народни посланици, 
физички насрћу на председа-
вајућег, професора Стојана 
Раденовића, који је прославио 
ову земљу, задужио генера-
ције људи, захваљујући коме 
се Универзитет у Београду 
нашао на Шангајској листи 
најбољих светских универзи-
тета, таквог човека вређају, 
гестикулирају му да је луд, 
вичу му да ћути јер га ништа 
нису питали, и коначно, тоа-
лет папиром који су украли из 
Народне скупштине, засипају 
копију Сретењског устава. И 
све то раде они који кажу да 
се боре против насиља. Упра-
во овакво понашање те опо-
зиције јесте позив на насиље, 
на непоштовање људи који 
мисле другачије од вас, на не-
поштовање старијих, на непо-
штовање професора. Томе мо-
рамо да се одупремо у Скупш-
тини и морамо да покушамо 
да, без обзира на све увреде 
које нам упућују, ми позивамо 
на дијалог. Као председни-
ца Скупштине, позвала сам 
на дијалог, на који се листа 
„Србија против насиља“ није 
одазвала. Ипак, наставићу да 
на тај дијалог позивам.

како је било седети три 
дана у скупштинској сали 
и слушати све те ствари 
које је опозиција износи-
ла и о вама, и о председ-
нику вучићу и о српској 
напредној странци?
- За сваког нормалног чо-

века слушати такве увреде 
и лажи је и мучно и тешко. 
То што они раде није поли-
тика, већ промоција насиља, 
мржње, чак и личне мржње, 
и нетолерантности. Мени је 

искрено жао што су они, у та 
три дана, успели да надмаше 
сопствене границе непристој-
ности, које су заиста високе. 
Жао ми је јер је то лоше за 
Скупштину, а самим тим и за 
нашу земљу. Када највећи тај-
кун у Србији, Драган Ђилас, 
спомиње дуксерицу брата 
председника Александра Ву-
чића - то је онда увреда за 
здрав разум. Када тзв. „па-
триотске“ опције, као што је 
опција Милоша Јовановића, 
оптуже председника Вучића 
да је инсценирао напад на 
самог себе у Сребреници - то 
је, и то сви треба да схвате, 
директна релативизација на-
пада на тадашњег премијера 
Србије, самим тим и на држа-
ву Србију. То је и аболирање 
од одговорности радикалних 
муслиманских елемената у 
БиХ, који су тај ужасни напад 
на Александра Вучића испла-

нирали и спровели. У Скупш-
тини Србије ви, као „патри-
оте“, стајете на страну оних 
из БиХ који су хтели да убију 
председника Владе Србије? 
Па, каква је то политика? И 
таквих примера бих могла да 
наведем десетине, само из 
те тродневне расправе. То је 
нешто против чега ћемо се 
ми, из СНС, увек неуморно 
борити. На крају, сви су могли 
да виде да су читаву распра-
ву та три дана, представници 

Ђиласове „Србије против на-
сиља“ и њихови коалициони 
партнери, односно Француз 
Милош Јовановић, свели на 
нападе на једног човека – 
Александра Вучића. Он им 
је трн у оку, јер не могу да га 
победе. Они сматрају да су, у 
борби против њега, сва сред-
ства дозвољена, укључујући и 
увреде упућене његовој мајци 
или претње његовој деци. Ду-
боко верујем да то у Србији 
никада неће проћи. При томе, 
важно је, такође, освестити 
да је за председника Вучића 
на председничким изборима 
гласало близу 2,3 милиона 
грађана Србије. Увредама на 
његов рачун, увредама на ра-
чун његове породице, они не 
вређају само њега и његову 
породицу, већ све те људе и 
њихове породице.

да ли вас је изненадило 

непристојно понашање 
дела опозције према 
председавајућем стоја-
ну Раденовићу, према 
његовим годинама и пре-
ма његовом славном име-
ну у свету науке?
- Видите, пошто сам то 

већ на самом почетку по-
менула, јасно је да ми је то 
један од најјачих утисака те 
седнице. Три ствари су биле 
најупечатљивије: прва - фо-
кус на Александра Вучића 
кога су вређали и нападали 
сва три дана, друга - крађа 
тоалет папира из Народне 
скупштине и гађање људи 
тим тоалет папиром, и трећа 
- увреде и напади на профе-
сора Раденовића. Шокирало 
ме непоштовање које су по-
казали према таквом човеку. 
Вређати једног од наших 
највећих живих научника, 
једног од најбољих матема-
тичара на свету, човека који 
је прославио ову земљу? Са 
таквим непоштовањем се 
обраћати човеку због кога 
је Универзитет у Београ-
ду био пласиран међу 300 
најбољих на свету? Све сам 
очекивала, али то не. Оно 
што видим као највећи про-
блем, јесте какав су то при-
мер посланици са листе „Ср-
бија против насиља“ посла-
ли деци и младима у Србији? 
Како очекујемо да се сутра 
ђак у школи обраћа својој 
учитељици или ученик на-
ставнику у гимназији? Какав 
ће однос имати према ста-
ријима када су, у директном 
преносу Народне скупштине 
Републике Србије, од оних 
који себе називају „елитом“ 
и који кажу да се боре „про-
тив насиља“, чули најпогрд-
није речи, претње и увреде 
у обраћању човеку који је, 
по свему, за најдубље по-
штовање, уважавање и коме 
дугујемо само највећу зах-
валност. Мислим да су на-
родни посланици из редова 
опозиције дужни да о томе 
размишљају, то је минимум 
одговорности и апелујем на 
њих да то покажу. А сутра 

кад, нажалост, неки младић 
у школи свом наставнику 
каже „Ћути ту, ништа те ни-
сам пит‘о“ - опет ће им бити 
крив Александар Вучић и 
СНС, а не они сами. Срамно 
и лицемерно.

како видите бацање 
ролни тоалет папира и 
разних других папира 
по сали, те викање, ска-
кање, псовање, једно-
сатно ударање посло-
вником о скупштинску 
клупу и све остало што 
су радили посланици 
опозиције?
- Tо је одраз немоћи и 

фрустрације. Међутим, они 
не разумеју да тиме не раде 
против Александра Вучића 
и СНС, већ против сопс-
твене државе. Они као да 
се труде да дестабилизују 
земљу, како би је онда, као 
на тацни, послужили неки-
ма да са њом раде шта год 
им је воља. До сада су до-
били најмање три позива за 
консултације од председ-
ника Народне скупштине и 
један позив од председни-
ка Републике, Александра 
Вучића. Њихова уставна 
обавеза била је да се поја-
ве на консултацијама код 
председника Републике, и 
то су одбили, а кажу да су за 
дијалог. Као што сам рекла, 
наставићу да позивам и на-
дам се да ће, некад, прихва-
тањем тог позива, почети да 
учествују у раду парламента 
на пристојан и достојан-
ствен начин, уважавајући 
право свакога на сопствено 
мишљење.

какав утисак је на вас ос-
тавио наступ посланич-
ке групе „Александар 
вучић - србија не сме да 
стане“? како оцењујете 
рад народних посланика, 
на челу са шефом групе 
Миленком јовановим?
- Посланичка група „Алек-

сандар Вучић - Србија не 
сме да стане“ се понашала 
достојанствено. На све њи-
хове увреде одговорили смо 
пристојно и аргументима - 

висином просечних плата, 
пензија, минималне зараде, 
растом броја радних места, 
километрима путева и пруга, 
изграђеним научно-техно-
лошким парковима, неупо-
редиво већим издвајањима 
за здравство и растом стопе 
броја рођене деце у Србији. 
Нисмо насели на провока-
ције. Политика Александра 
Вучића и Српске напредне 
странке су резултати. Или 
постижете нешто за своју 
земљу, или не постижете. Ми 
постижемо, они нису. Затва-
рали су радна места, уместо 
да их отварају, приватизова-
ли да би се богатили, а не да 
би створили нову вредност, 
уместо вере у људе у Србији, 
веровали су само у сопствене 
капацитете да стрпају новац 
из буџета у свој џеп и да себи 
угоде док народ трпи. То је 
оно што њих највише боли, 
а то је, са друге стране, оно 
што грађане једино занима. 
Грађане занимају резултати 
и наша посланичка група ће 
се и у овом мандату, сигурна 
сам, искључиво тиме водити. 
Миленка Јованова познајем 
дуги низ година, могу рећи 
да смо и пријатељи и част 
ми је да сарађујемо. Хвала 
и њему и свима осталима у 
нашој посланичкој групи - и 
Влади Орлићу, Марини Ра-
гуш, Сандри Божић, Невени 
Ђурић и многим другима на 
свој помоћи. Били су увек ту 
за мене, поделили са мном 
своје знање и искуство. По-
казали смо, још једном, да 
смо тим, и да нам је интерес 
Србије и вера у Србију и наш 
народ и све наше грађане, на 
првом месту.

како коментаришете то 
што вам је опозиција, чим 
сте сели у столицу пред-
седавајућег, замерила да 
им нисте дали да говоре, 
а да се, притом, нису ни 
пријавили за реч?
- Верујте ми да ми је теш-

ко чак и да коментаришем 
то, јер нисам сигурна чему 
то води и да ли има икакву 

поенту. Три дана су траја-
ле консултације око места 
потпредседника, као и око 
радних тела. Сваки дан су 
били позивани. Нису желели 
да учествују. Док је трајало 
гласање о кандидату за пред-
седника Народне скупштине, 
показали су крајње непошто-
вање тако што су напустили 
салу. Нису желели чак ни 
„против“ да гласају, ваљда 
им је било испод части. Онда 
дође моменат за дискусију о 

потпредседницима - они за-
касне, иако су данима раније 
могли да се пријаве за реч, 
што нису учинили. Па кад је 
прошла и та тачка дневног 
реда, и даље се нису прија-
вљивали за реч по другим 
тачкама јер су били заузети 
трчањем по ходнику да укра-
ду тоалет папир, лупањем у 
клупе, вређањем и бацањем 
тог тоалет папира по Скупш-
тини. Још један покушај за-
мене теза, само овај пут на 

ОдГОвОРНу вЛАсТ иМАМО, НедОсТАје 
НАМ ОЗБиљНА ОпОЗицијА

АНА БРНАБић, 
председница Народне скупштине

- Ко би остао имун када пред вашим 
очима одрасли људи, народни 
посланици, физички насрћу на 
председавајућег, професора Стојана 
раденовића, који је прославио ову 
земљу и задужио генерације људи, 
када таквог човека вређају, 
гестикулирају му да је луд, вичу му 
да ћути јер га ништа нису питали, и 
коначно, тоалет папиром који су 
украли из Народне скупштине, 
засипају копију Сретењског устава? 
И све то раде они који кажу да се 
боре против насиља

»



ВЕСТИ ИНТЕрВЈУ БрИГА О ГрАЂАНИМА
СНС ИНФОРМАТОР 127/2024  |  1514 |  СНС ИНФОРМАТОР 127/2024

У организацији 
Фондације за 
српски народ и 

државу, коју је осно-
вала Српска напред-
на странка, у Београ-
ду је одржан Први 
сретењски сусрет, у 
оквиру кога је упри-
личен и научни скуп 
на тему „Има ли сло-
боде без државе?“.

Модератор пане-
ла, члан Председ-
ништва СНС Никола 
Селаковић истакао 
је да Фондација по-
чиње серију јавних 
панела у које ће бити 
укључени стручња-
ци из различитих 
заједница, пре свега 
из академске зајед-
нице, који ће говори-
ти о важним темама 
из српске историје и 
друштва.

На панелу је го-
ворио научни са-
ветник Историјског 
института Београд 
Александар Расто-
вић и подсетио да 
српска револуција, 
која је избила на 
Сретење 1804. годи-
не, представља један 
од најзначајнијих 
догађаја у историји 
српског народа, а о 

овој теми говорили 
су и редовни профе-
сор Правног факул-
тета у Новом Саду 
Драгутин Аврамовић 
и директор Инсти-
тута за политичке 
студије у Београду 
Миша Стојадиновић.

Поред бројних 
гостију, Првом сре-
тењском сусрету 
присуствовали су и 
чланови Председ-
ништва СНС Милош 
Вучевић, Владимир 
Орлић, Маја Попо-
вић, Јелена Танаско-
вић, Ирена Вујовић, 
Горан Весић, Маја 
Гојковић, Дубравка 
Ђедовић Хандано-
вић, Јоргованка Та-
баковић...

Председник СНС 
Милош Вучевић, пре 
почетка панела, изра-
зио је уверење да се 
Србија враћа себи, јер 
једино тако може да 
буде политичко - еко-
номски конкурентна 
у свету. Додао је и да 
је врло значајно да се 
обележавање Сре-
тења, као најважнијег 
државног празника, 
организује у више 
градова и кроз више 
догађаја.

ФОНдАцијА ЗА сРпски НАРОд и дРжАву ОРГАНиЗОвАЛА је 
НАуЧНи скуп пОвОдОМ дАНА дРжАвНОсТи

Први СретењСки СуСрет

пРедседНик сРпске НАпРедНе сТРАНке МиЛОш вуЧевић

НАсТАвљАМО уЛАГАње у РАЗвОј вОјНих кАпАциТеТА

Потпредседник Владе и министар 
одбране Милош Вучевић обишао је 

Техничко-ремонтни завод „Чачак“ и ис-
такао значај те институције за техничко 
одржавање и генерални ремонт сред-

става борбене технике, додајући да ће 
држава наставити да улаже у развој ка-
пацитета наше Војске, како би се обез-
бедило да исправност технике увек буде 
на највишем нивоу. Вучевић је обишао и 

компанију „Слобода АД“ Чачак и разго-
варао са руководством компаније које га 
је упознало са капацитетима, производ-
ним програмом, резулатима, плановима 
и задацима.

180 ГОдиНА РАдА вМА

Министар Милош Вуче-
вић присуствовао је 

свечаној академији поводом 
обележавања 180 година 
постојања и рада Војноме-
дицинске академије, у Дому 

Гарде на Топчидеру. Пово-
дом јубилеја, начелник ВМА 
Мирослав Вукосављевић 
уручио је министру Вучевићу 
први примерак нове моногра-
фије израђене овим поводом.

сАРАдњА сА МАТицОМ сРпскОМ

У просторијама Матице 
српске у Новом Саду,  ми-

нистар одбране Милош Ву-
чевић и председник Матице 

Српске доктор Драган Станић 
потписали су протокол о са-
радњи између Министарства 
одбране и Матице српске.

сТипеНдије ЗА сТудеНТе и уЧеНике

Министар Милош Вуче-
вић уручио је уговоре о 

стипендијама Министарства 
одбране и Војске Србије за 
пет студената и 24 учени-

ка који су испунили услове 
конкурса за 2023/2024 го-
дину, на свечаности у Вели-
кој ратној сали Старог Гене-
ралштаба.

пОЛАГАње ЗАкЛеТве

У касарни „Војвода Жи-
војин Мишић“ у Ваљеву 

организована је свечаност 
поводом полагања заклет-
ве војника на добровољном 

служењу војног рока и слу-
шалаца војностручног ос-
пособљавања за резервне 
официре генерације „март 
2024“.

МилоШ ВучеВић са диРектоРкоМ фондације 
за сРпски наРод и дРжаВу татјаноМ Вукић

учесници панел дискусије: никола 
селакоВић, дРаГутин аВРаМоВић, МиШа 
стојадиноВић и александаР РастоВић

нечему што је толико очиг-
ледно неистина да заиста није 
вредно даљег коментара.

шта очекујете у даљем 
раду и да ли планирате да 
унесете неке новине у рад 
српског парламента?

- Можете ме назвати наив-
ном, али ја очекујем дијалог. 
Ја дијалог желим и њему се 
надам јер сматрам да свака 
озбиљна држава мора имати 
две ствари: прва је озбиљна 
и одговорна власт, што Ср-
бија има, оличену у председ-
нику Републике Александру 
Вучићу, а друга је озбиљна 

одговорна опозиција, што 
нама недостаје. Моја рука за 
дијалог ка њима остаје испру-
жена. Што се новина тиче, 
планирам да уведем још више 
јавности у рад парламента, 
јер желим да сви грађани 
Србије схвате колико је ово 
здање значајно, да смо ми 
овде само њихови представ-

ници, да смо ту да се боримо 
за њихов интерес и да је ово 
и њихов дом. И, наравно, већ 
сам почела да радим на диги-
тализацији парламента јер су 
нам, за ефикасан рад, потреб-
ни модернији системи који ће 
посланицима олакшати рад, а 
грађанима приближити њи-
хов парламент.

наставак са стране 13



БрИГА О ГрАЂАНИМАОБЕЛЕЖАВАЊЕ БАдЊЕГ дАНА И БОЖИЋА
16 |  СНС ИНФОРМАТОР 127/2024 СНС ИНФОРМАТОР 127/2024  |  17

Истраживачи са 
В о ј н о т е х н и ч к о г 
института и од-

брамбене индустрије Ср-
бије угостили су председ-
ника Србије Александра 
Вучића и упознали га са 
степеном реализације но-
вих развојних пројеката. 
Председник Вучић наја-
вио је, том приликом, да 
припадници Војске Србије 
могу да очекују наставак 
повећања плата и истакао 
да је Србија војно неу-
трална земља, али да мора 
да чува своју слободу и да 
буде много снажнија од 
свих у окружењу, као и да 
је рат у Украјини показао 
да се мора мењати оружје.

„Војнотехнички инсти-
тут може да буде поносан 
на све врсте наоружања и 
војне опреме из сопстве-
ног развоја, које већ ско-
ро осам деценија користи 
наша војска. Зато ћемо, 
имајући у виду очување 
мира, улагати значајна 
буџетска средства у раз-
вој наше наменске ин-
дустрије. Морамо брже 
да производимо, јер је у 
временима у којима живи-
мо журба неопходна. Као 
војно неутрална земља, 
морамо да чувамо своју 
територију. данас нам 
слобода највише вреди, а 
ми немамо другу опцију 
сем да размишљамо о бу-
дућности своје земље“, 
поручио је председник.

Током обиласка, посеб-
но се осврнуо на прототи-
пове дронова камиказа, а 
председнику је предста-
вљено више модела дро-
нова које развијају наши 
стручњаци, међу којима 
је и дрон „Комарац“. Он је 
упутио молбу развојним 
тимовима да убрзају раз-
вој беспилотних летелица 
и нагласио да ће држава 
уложити још више новца 
за ангажовање још људ-
ства, како би се те летели-
це појавиле у наоружању 
Војске Србије до краја го-
дине.

вОјНОТехНиЧки иНсТиТуТ

уБРЗАвАМО РАЗвОј дРОНОвА

РекОНсТРукцијА пуТА кА уБу

пАМБукОвицА

Председник Србије 
Александар Вучић 
посетио је село Пам-

буковица, где је разговарао 
са мештанима и, том прили-
ком, најавио да ће ускоро 
почети радови на рекон-
струкцији пута од Памбу-
ковице ка Убу, у дужини од 
12 километара, и да ће бити 
завршени до Ђурђевдана.

„Један пут смо у Памбу-
ковици урадили како ваља. 
Морамо да урадимо пут 
према Убу од 12 километа-
ра, комплетну реконструк-
цију“, рекао је председник 
и додао да треба да се 
уради и пут ка Коцељеви, 
од Памбуковице до пута 

добрих домаћина, који воле 
Србију више од свега. Свака 
ваша кућа, свако ваше дете, 
свака старица и старац, сва-
ки човек у Памбуковици ми 
је сто пута важнији од оних 
који би да покоре нашу 
земљу. Увек имајте у виду 
то да ћу, када будем штитио 
интересе Србије, у глави да 
имам и Памбуковицу и сва-
ко село у Србији, као и сва-
ког нашег домаћина. Вама, 
драги Памбуковчани, много 
хвала на гостопримству и 
добродошлици. Много вас 
волим и све најбоље желим 
вама и вашим породицама“, 
поручио је председник Ву-
чић.

Ваљево - шабац, где би ра-
дови требало да крену за 
месец и по дана.

Обраћајући се мешта-
нима, истакао је да ће др-
жава тражити неколико 

милијарди евра које ће 
уложити не само у нове ау-
то-путеве, већ и у локалне 
путеве широм Србије.

„Памбуковица је велико 
село пуно дивних људи и 

ГРађани ШиРоМ сРБије 
сРдачно дочекују сВоГ 

пРедседника
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Током марта месеца, Срп-
ска напредна странка 

одржала је две седнице 
Председништва на којима је 
најуже страначко руковод-
ство донело важне одлуке. 
Прва је да ће у Београду, на-
кон два неуспела покушаја 
да се одржи конститутивна 
седница Скупштине града, 
бити поновљени избори и да 
ће кандидат СНС за градона-
челника остати Александар 
Шапић, а друга је да ће Ана 
Брнабић, потпредседница 
Главног одбора СНС, бити 
кандидаткиња за председни-
цу Народне скупштине Репу-
блике Србије.

Председник Србије и члан 
Српске напредне странке 
Александар Вучић саопштио 
је да је Ана Брнабић својим 
радом заслужила да се нађе 
на другој најважнијој функ-
цији у држави.

„Заслужила је да обавља 
једну од највиших држав-
них функција и верујем да 
ће је обављати у интересу 
грађана Србије. Она је моје 
најпозитивније изненађење 
у политици. Она је особа 
која је највише и најбрже 
напредовала и никада нисам 
видео некога ко је том бр-

зином учио“, рекао је пред-
седник Вучић, остављајући 
као отворену могућност да 
се она у будућности, по ис-
теку председничког манда-
та 2027. године, кандидује 
и за председницу Србије и 
замени га на Андрићевом 
венцу.

Конференцији за медије 

присуствовао је и председ-
ник Српске напредне стран-
ке Милош Вучевић, који је 
рекао да та странка одаје 
апсолутно признање Ани 
Брнабић за досадашње руко-
вођење Владом Србије, до-
дајући да ће она моћи да ра-
чуна на подршку те партије у 
Народној скупштини.

По т п р е д с е д н и ц а 
Главног одбора СНС 
Ана Брнабић одржа-

ла је конференцију за медије 
на којој је упозорила да су 
у протекла три дана напад-
нуте две активисткиње СНС 
на улици, док су обављале 
станчке активности и ис-
такла да су их напали они 
који тврде да се боре за Ср-
бију против насиља.

„Сазвала сам ову конфе-
ренцију из разлога што смо у 
протекла три дана имали акт 
бруталног насиља над чак 
две наше активистке, члани-
це Српске напредне стран-
ке, које су или биле у својим 
страначким активностима 
или су једноставно само 
биле на улици у центру града 
са страначким обележјима. 
Нападнуте су од стране оних 
који нам свакодневно тврде 
да се боре против насиља 
за бољу, лепшу, ненасилну, 
толерантну Србију“, рекла је 
Брнабићева.  

Активисткиња Јелена Ми-
лосављевић описала је напад 
који је доживела на Бановом 
Брду.

„У недељу како смо изаш-
ли из зграде, два момка су 
почела да нас провоцирају, 
вређају. Кроз Пожешку ули-
цу су нас пратили и узнеми-
равали. Притом су водили 
пса са собом, којем је кон-
стантно затезан поводац, а 
пас није имао корпу, што ме 
је изузетно узнемирило. То је 
трајало петнаестак минута“, 

рекла је Мило-
сављевић.

Активисткиња 
Славица Вујачић, која је на-
паднута на Теразијама, рекла 
је да не зна зашто је напад-
нута, али да претпоставља 
да је то због ранца на коме је 
писало „Александар Вучић - 
Предаја није опција“. Она је 
истакла да се не стиди ничега, 
а то исто поручила је и својим 
млађим колегама који имају и 
носе такве ранчеве.

Потпредседница Брнабић 
указала је на то да активисти 
СНС трпе континуирано на-
сиље од појединаца из опо-
зиције,  док раде кампању од 
врата до врата и разговарају са 
грађанима. Такође, опозицио-
ни медији директно потпирују 
ово насиље и стварање фа-
шизма својим извештавањем, 
правећи атмосферу у којој је 
буквално све дозвољено про-
тив чланова СНС.

„Ако сте против Алек-
сандра Вучића и СНС онда 
нема везе ни шта говорите, 
ни како се понашате, ни ка-

кав сте насилник, ни да ли 
сте љубитељ оружја“, рекла 
је она и указала на то да ни 

ПроГлас ни поје-
дини медији нису 
осудили такво по-

нашање, те упитала шта би 
се десило да су нападнути 
активисти опозиције, како 

би реаговала листа „Србија 
против насиља“, ПроГлас, 
Н1, Нова С, НИН, Време или 
Радар?

СТрАНАЧКЕ ВЕСТИ

У спортском центру „Шу-
мице“ одржан је састанак 

општинских и месних одбора 
Градског одбора СНС Бео-
град, поводом припреме за 
предстојеће београдске из-
боре. Председник Србије и 
члан СНС Александар Вучић 
позвао је, том приликом, ру-

ководство странке да се на 
изборе изађе у што ширем 
фронту, јер је Србији потреб-
но заједништво. Истакао је и 
да ће бити све лошија ситу-
ација свуда, а да нам је по-
требно да земља напредује, 
да штитимо и бранимо др-
жаву и чувамо КиМ и српски 
народ.

„То нису лаки задаци, зато 

треба да радимо више него 
икада, и ићи ћемо у форми-
рање покрета да окупимо и 
оне који нису део странке“, 
поручио је председник Ву-
чић.

Нагласио је и да се СНС 
у кампањи борила својим 
пројектима, новим научно-
технолошким парковима, 
Био4 кампусом, већим пла-

тама и пензијама. Такође, 
осврнуо се и на то да смо 
целе прошле године трпе-
ли притиске због неразумне 
политике режима Аљбина 
Куртија, а да се опозиција 
правила да то не види и да 
је тражила начин како да 
те околности искористи за 
додатни притисак на своју 
земљу.

ОдРжАНе две седНице пРедседНишТвА сНс

НОви иЗБОРи у БеОГРАду и БРНАБић 
кАНдидАТкињА ЗА пРедседНицу 

НАРОдНе скупшТиНе

шуМице

НА иЗБОРе иЗАћи у шТО шиРеМ ФРОНТу

ЗАусТАвиТе НАсиље: Ана Брнабић, Маја Гојковић, 
ирена вујовић, дарија кисић и јелена Танасковић

АЛАРМАНТНО

ЗА ТРи дАНА НАпАдНуТе 
две АкТивисТкиње сНс

... ВладиМиР оРлић
на састанак пРедседниШтВа снс стижу 

МилоШ ВучеВић и ана БРнаБић... ... иРена ВујоВић

дВојица Младића напала 
су јелену МилосаВљеВић 

на БаноВоМ БРду...

... а слаВица Вујачић 
удаРена је у ГлаВу на 

теРазијаМа зБоГ Ранца са 
стРаначкиМ оБележјиМа
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У рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана
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1. уб

Дарко Глишић четврти пут преДсеДник општине
На првој седници но-

вог сазива Скупштине 
општине, досадашњи 
председник Општине 
дарко Глишић четвр-
ти пут је изабран на ту 
функцију. дужност ње-
говог заменика и даље 
ће обављати Александар 
Јовановић Џајић, пред-
седник СО други пут за 
редом је Ивана Николић, 
а заменик Милица дими-
тријевић. Општином и 
локалним парламентом 
управљаће СНС, чија је 
листа „Александар Ву-
чић - Уб не сме да стане“ 
освојила 21  одборнич-
ко место. Поред СрЦ 
„школарац“ изграђен је 
Филмски град, у којем 
се снимају популарне 
серије. Аутентичном 
сценографијом, комплекс до-

чарава живот Србије крајем 19. 
века - са кућама и двориштима, 

кафанама, књижарницом, апо-
теком, столарском радњом и 

зградом Првог српског лекар-
ског друштва.

2. СоМбор
прва „сомбор сити карД” 
за преДсеДника вучића

У току је асфалтирање у 
Кљајићеву, а завршена је из-
градња пута од Стапара до Си-
вца. Настављена је изградња 
паркинг места на простору 
некадашњег предузећа „Про-
купац“. У склопу програма 
партиципативног буџетирања, 
асфалтира се пијачни плато у 
Чонопљи. На Сајму туризма 
у Београду, штанд Туристич-
ке организације посетио је и 
председник Србије Александар 

Вучић, где га је дочекао градо-
начелник Антонио ратковић и 
уручио му прву картицу „Сом-
бор сити кард“. У Галерији са-
времене уметности одржана је 
промоција пројекта Покрајин-
ског завода за заштиту споме-
ника културе. У скупштинској 
сали Градске управе, уприли-
чена је додела борачких леги-
тимација. Поводом дана града 
одржана је свечана академија у 
Народном позоришту.

3. деСПотовац
Донација ит опреме
Председница Владе Србије 

Ана Брнабић посетила је школу 
у Ломници и уручила ИТ опре-
му, у оквиру Пројекта увођења 
широкопојасне комуникационе 
инфраструктуре у руралним 
пределима Србије. Школу су 
посетили и шеф Делегације ЕУ 
Емануел Жиофре, министар Ми-

хајло Јовановић и директор „Те-
лекома Србија“ Владимир Лучић. 
Премијерку и њене сараднике 
угостили су председник СО 
Деспотовац Никола Николић, 
председник Општине др Златко 
Марјановић и директорка ОШ 
„Деспот Стефан Високи“ Силвана 
Драгутиновић.

4. Суботица
помаГало за ученике 
са инвалиДитетом

Основој школи „Соња Марин-
ковић“ предата је на употребу 
коса степенишна столица, на-
мењена за кретање особа са инва-
лидитетом унутар школе, коју је 

донирала компанија „Systematic“. 
Градоначелник Стеван Бакић 
присуствовао је првом Фестивалу 
домаће хране у Вишњевцу и тра-
диционалном Личком прелу.

5. ужице
обнова зГраДе Дома пензионера
У оквиру кампање „Унапреди 

родну равноправност“, у при-
суству министра Томислава Жи-
гманова и градоначелнице др 
Јелене Раковић Радивојевић, одр-
жана је прва инфо-сесија. Градо-
начелница је посетила прву бебу 
рођену у 2024. години и уручи-
ла поклон честитку, чији износ 
је прошле године увећан на 100 
хиљада динара. Министарка Ире-

на Вујовић обишла је контејнерс-
ку гасну котларницу у Народном 
позоришту, чије постављање је 
финансирано заједничким сред-
ствима Министарства и Града. У 
Градској општини Севојно адап-
тирају се просторије Дома пен-
зионера.  Завршена је енергетска 
санација АТД-а, у чију рекон-
струкцију је уложено 490 хиљада 
долара.

Министарка дарија Кисић и градоначелник Симо 
Салапура потписали су уговор о спровођењу васпит-
но-образовног рада суботом у Предшколској установи. 
Завршена прва фаза реализације пројекта пречишћа-
вања воде у Зрењанину. Градилиште ауто-пута Београд 
- Зрењанин отворено је на локацији насеља Јабучки рит, а 
у току су припремни радови на трасирању прве деонице. 
Трећи пут у последњих шест година, Зрењанин се високо 
позиционирао на листи престижног магазина „Financial 
Times“, која рангира европске микроградове будућности. 
Активисти МО Перлез организовали су акцију чишћења 
и озелењавања. Покрајинска влада издвојила је 33,5 ми-
лиона динара за рехабилитацију саобраћајнице у Улици 
Владимира Назора у Меленцима.

6. ЗрењаНиН
почела изГраДња ауто-пута

7. Горњи МилаНовац
наГрађени најбољи 
спортисти

Приступна саобраћајница, реконструкција болнице 
и затворени базен неки су од пројеката који ће у току 
ове године угледати светлост дана. На састанку са ди-
ректором ЕдС, огранак Чачак, Стојаном Васовићем и 
руководиоцем погона у Горњем Милановцу Жељком 
Живчевићем, нашли смо решење за снабдевање елек-
тричном енергијом нове индустријске зоне Срчаник, 
која ће добити прве станаре у току ове године. Поводом 
дана државности, доделили смо признања најбољим 
спортистима. Сви који поседују борачке легитимације 
имаће бесплатан превоз, умањење цена услуга ЈКП, 
Библиотеке, Музеја и Културног центра. У договору 
са Академијом шумадија из Крагујевца, од 1. октобра 
почиње са наставом Висока струковна школа за гра-
фичко инжењерство и дизајн. Туристичка организација 
представила је Сајму туризма у  Београду туристичку 
понуду нашег краја. ЈП за изградњу добило је трактор 
за кошење банкина и чишћење корита реке.

8. краГујевац
Два нова Дечја иГралишта
Малишани из Илићева добили су ново дечје игралиште, а још једно 

игралиште изграђено је у Центру за развој услуга социјалне зашти-
те, у оквиру кога се налази и Прихватилиште за децу, младе и жртве 
породичног насиља. У оквиру програма „Моја прва плата“, у Дому 
здравља, Заводу за здравствену заштиту радника и Институту за јав-
но здравље радно је ангажовано 30-торо младих лекара и техничара. 
Покренута је дигитална платформа „Буди део плана“ преко које ће 

корисници добијати обавештења о изменама планских докумената. 
Сајам спорта, пету годину за редом, окупио је велики број клубо-
ва, удружења и излагача. За представнике амбасада Велике Брита-
није, Канаде и Шкотске уприличен је пријем поводом обележавања 
109. годишњице смрти др Елизабет Рос. Обележени су Дан држав-
ности и Дан Књажевско-српског театра. Магазин „Фајненшл тајмс“ 
рангирао је Крагујевац на осмо место по ефикасности трошкова на 
листи „Европски градови и региони будућности за 2024“. Почела је 
реконструкција паркета у хали „Гордана Гоца Богојевић“. Почела је 
изградња Иновационог дистрикта, у оквиру програма „Скок у будућ-
ност - Србија 2027“.

седница скупШтине опШтине којоМ је пРедседаВала иВана николић
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10. бачка тоПола
поДела пакетића

Чланови ОО СНС Бачка Топола 
обезбедили су више од 1.700 паке-
тића за децу, који су подељени за 
Божић и Нову годину.

11. Пожаревац
обнова крова 
пољопривреДне школе

Реконструисан је кров 
Пољопривредне школе, што је 
била једна од највећих инвести-
ција у граду.  Дан државности 

обележен је полагањем венаца на 
Споменик Милошу Обреновићу. 
Додељени су уговори о стипенди-
рању студената, за шта је из град-
ског буџета издвојено 8,5 милиона 
динара.

13. тител
наставак опремања 
раДне зоне

Заменик председника Општине 
Богољуб Марковић обишао је ра-
дове на инфраструктурном опре-
мању Радне зоне „Југ-1“ и истакао 
да је потребно обезбедити додат-

на средства за наставак радова на 
опремању радне зоне, како би се 
стекли усови за довођење инвес-
титора.

15. СрбобраН
акције чишћења и 
уређења

Активисти МО Србобран 1, 
Србобран 2 и Турија уредили 
су зелене површине на путу 
Србобран-Турија, уклoнили 
смеће и очистили обалу Кана-
ла ДТД, а активисти МО Надаљ 
очистили су центар свог места. 
Средства за реализацију акција 
обезбеђена су из личних при-
хода чланова и симпатизера 
странке.

16. оСечиНа
нови асфалт

Настављено је асфалтирање 
путева у селу Гуњаци, у засеоци-
ма Секулићи и Поточари. Такође, 
настављени су радови и у селу Ко-
мирић ка Рађевини. Организовани 
су састанци у овим засеоцима где 
су наши суграђани исказали ве-
лико задовољство поводом ових 
активности.

18. блаце
признање за хуманост

Председник Општине Иван 
Бургић уручио је Благодарницу 
„Свети Сава“, највише општин-
ско признање, БМВ Мото клубу 
Србија. Признање је уручено на 

предлог директорке Дома Трбуње, 
Данице Вељовић, а због учињеног 
хуманог дела и донације чланова 
Мото клуба од више од милион 
динара Дому.

23. ПлаНдиште
превенција пожара

Сектор за ванредне ситуације, 
у сарадњи са Ватрогасно-спа-
силачком јединицом, активно 
ради на промоцији превентивних 
мера заштите од пожара. На ма-
нифестацији Најбоља шваргла у 
Локвама, породично газдинство 
Мориц-Пинтер из Јерменоваца 
освојило је престижно признање. 
У Великој Греди настављено је 

уређење приступних саобраћај-
ница. Министарство државне 
управе и локалне самоуправе, у 
сарадњи са Амбасадом Јапана, 
доделило је донацију Дому за 
душевно оболела лица „1. ок-
тобар“ за унапређење услуга 
и набавку опреме. Општински 
Фудбалски савез организовао је 
традиционални турнир у малом 
фудбалу.

24. Мали иђош
отворен наДвожњак

Општину Мали Иђош посетила 
је Сања Лакић, помоћник мини-
стра Сектора за борачко-инва-
лидску заштиту, како би уручила 

легитимације борцима које омо-
гућавају значајне попусте и при-
вилегије у компанијама широм 
Србије. Отворен је надвожњак на 
деоници пута између Малог Иђо-
ша и Бачке Тополе. Потписан је 
уговор за финансирање изградње 
секундарне канализационе мре-
же у Фекетићу.

25. Голубац
пакети за уГрожене 
суГрађане

Општина Голубац организовала 
је поделу пакета са намирницама 
угроженим ромским породицама. 
У  МЗ Мрчковац у току је замена 
столарије на Дому културе.

26. СреМСка 
Митровица
бесплатна припрема за 
малу матуру

Поводом прослављања 158 го-
дина постојања Библиотеке, сви 
заинтересовани грађани могли 
су бесплатно да се учлане. Град 
је традиционално доделио награ-
де најуспешнијим спортистима и 
тренерима. И ове године, за све 
ученике осмог разреда биће ор-
ганизована бесплатна припремна 
настава за полагање мале матуре. 
У Чалми је у току уређење главне 
улице и ћуприје, а испред 84 куће 
биће уређени прилази. Наставља 
се уређење атарских путева.

12. бела ПалаНка
сабор ловаца
Бела Паланка била је до-

маћин 22. Сабора ловаца 
из целе Србије. Председ-
ник ОО СНС Горан Миљко-
вић организовао је свечани 

пријем за ловце, поздравио 
братимљење удружења и 
похвалио манифестацију 
која доприноси развоју ту-
ризма.

9. леСковац
преДстављање на сајму туризма

Одржана је конститутивна 
седница Скупштине града, на 
којој је Горан Цветановић пети 
пут изабран за градоначелни-
ка. Лесковац је заузео прво ме-
сто на листи „Financial Times“, 
као град који је најпривлачнији 
инвеститорима. Градоначелник 
Цветановић дочекаo је пред-
седника Србије Александра 
Вучића на штанду Туристичке 
организације на Сајму туризма. 
Такође, присуствовао је и све-
чаности поводом проглашења 
новог амбасадора Спортских 
игара младих. Министарка 
Јелена Танасковић и градона-
челник Цветановић обишли 

су виноградаре на дан Светог 
Трифуна. Цветановић је уручио 
награде најбољим ученицима, 
студентима, уметницима, као 
и уговоре за суфинансирање 
спортских клубова и организа-
ција. Одржана је Светосавска 
академија, Спортске игре мла-
дих, уручена су ауто-седишта, 
обележен је дан државности, 
Фестивал права и социјалне 
заштите... Завршени су радови 
на Хисарском путу и изграђе-
на је нова водоводна мрежа у 
Улици Милутина Смиљковића. 
Чланови Уније младих и акти-
висти ГО СНС делили су „СНС 
Информатор“.

14. араНђеловац
пороДица симић 
Добила кров наД Главом

Централна церемонија обе-
лежавања дана државности 
одржана је у Орашцу, а у име 
председника републике Алек-
сандра Вучића, обратио се Ми-
лош Вучевић, потпредседник 
Владе и министар одбране, 
који је, заједно са председни-
ком републике Српске Милора-
дом додиком, положио венце 
на споменик вожду Карађорђу. 
Завршена је адаптација таван-
ског простора у Ош „Први срп-
ски устанак“. Социјално угро-
жена породица Симић добила 

је модуларни контејнер за ста-
новање. Техничкој школи опре-
дељено је више од пола мили-
она евра за рекoнструкцију и 
опремање, преко Канцеларије 
за дуално образовање. Обеле-
жен је Међународни дан деце 
оболеле од рака и 155 година 
Народне библиотеке „Свети 
Сава“, а ученици и наставници 
Ош „Свети Сава“ били су гости 
истоимене школе у добоју. За-
почета је реконструкција моста 
у МЗ Гараши, који пролази пре-
ко акумулационог језера.

17. ковиН
боГата културна 
Дешавања

На књижевној вечери про-
мовисана је трилогија „Ми смо 
бранили Кошаре“, „Погром“ и 
„Зовем се дуња и дистимија“, 
аутора Ненада Милкића. У 
Библиотеци „Вук Караџић“ у 
току су грађевинско-занатски 
радови. Организована је мул-
тимедијална изложба ауторке 
Светлане дингарац „Тврђаве 
и стари градови на територији 
Србије“ и обележени су дан 
матерњег језика, Прешернов 
дан и Национални дан књиге. 
Обезбеђена су средства за ре-
конструкцију котларнице и ис-
питивање инсталација у згра-
ди и хали Ош „Ђура Јакшић“.

канцеларија за киМ
туристичка понуДа наше јужне покрајине

21. коСовСка 
Митровица
преДстављање на 
сајму туризма

На 45. Међународном сајму туризма у 
Београду, Косовска Митровица поносно 
је представила своју баштину. Културно 
наслеђе промовисало се кроз сваку ноту 
песме, сваку реч прозе и сваки камен 
културног споменика.

22. велика Хоча
парлић и николић 
са нароДом

Обележавању Светог Трифуна у Ве-
ликој Хочи присуствовала је помоћница 
директора Канцеларије за КиМ Милена 
Парлић, која је свечарима и верницима 
пожелела да буду несаломиви као вино-
ва лоза, симбол овог празника. Заменица 
директора Канцеларије за КиМ Душица 
Николић и помоћница директора Миле-
на Парлић присуствовале су празнику 
Света Три Јерарха у манастиру Драганац.

Првог дана 45. Међународног Сајма ту-
ризма у Београду, на штанду Канцеларије за 
КиМ, под слоганом „доживи Косово и Мето-
хију“, представљен је богат програм локалних 
туристичких организација из Косовске Мит-
ровице, Зубиног Потока и штрпца, у циљу 
представљања културно-историјског наслеђа, 
традиције, гастрономске и туристичке понуде.

19. витиНа
опремање кабинета за информа-
тику

ОШ „Свети Сава“ у Клокоту добила је новча-
на средства за опремање кабинета информати-
ке и  набавку лаптопова и две паметне табле, уз 
помоћ повереника ОО Срђана Николића и гра-
доначелника Клокота Владана Богдановића, а у 
сарадњи са председником Владе АП Војводине  
Игором Мировићем, шефом кабината Татјаном 
Ђукановић и директором Фонда за избегла, ра-
сељена лица и за сарадњу са Србима у региону, 
Александром Ђедовцем. 

20. леПоСавић
обележавање светоГ трифуна и топличкоГ устанка

У организацији Центра за 
културу „Сава дечанац“ и 
Општине, а у присуству ве-
ликог броја мештана и учени-
ка, у Сочаници је обележена 
107. годишњица од подизања 

Топличког устанка. Код спо-
мен-чесме служен је парастос 
и положени су венци јунацима 
који су животе дали за слобо-
ду. Обележавање Светог Три-
фуна уприличено је у Храму 

Светог Василија Острошког, 
служењем епископа рашко-
призренског Теодосија. Обе-
лежавању је присуствовао и 
помоћник директора Канце-
ларије за КиМ Милош Терзић.

александаР Вучић и ГоРан цВетаноВић



31. трСтеНик
коалициони споразум
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28. владиМирци
мини баГер поклон 
јапана

Активисти ОО наставили су да 
обилазе социјално угрожене по-
родице. Одржавали су штандове 
на којима су, уз поделу страначког 
промотивног материјала и „СНС 
Информатора“, разговарали са 
грађанима. Општина Владимирци 
потписала је са грађанима 20 уго-
вора о суфинансирању мера енер-
гетске санације породичних кућа 

и станова. ЈКП „Извор“ потписао 
је уговор о донацији са Амбасадом 
Јапана за набавку мини багера.

30. СреМСки 
карловци
наГрађени најбољи 
спортисти

Додељене су награде нај-
бољим спортистима у 2023. го-
дини. По одлуци Општинског 
спортског савеза, у списак лауре-
ата уписало се девет добитника, 

а једно признање додељено је 
постхумно.

32. бачки Петровац
посета новоГ 
амбасаДора словачке

КУД „Петровска дружина“ при-
редило је целовечерњи програм 
под називом „На Хромнице о хо-
дину вице“. Потписан је уговор о 
изградњи гасног прикључка у ка-
пели у Гложану. Фондација „Браћа 
Карић“ поклонила је Предшкол-
ској установи четири софтверска 
дисплеја за интерактивну кому-

никацију. Председница Општине 
Јасна Шпрох угостила је новог 
амбасадора Словачке у Србији 
Михала Павука. Одржан је тради-
ционални Међународни фестивал 
кобасица и састанак поводом из-
градње новог Ватрогасног дома у 
Бачком Петровцу.

33. кикиНда
енерГетска санација 
кућа

У току су завршни радови на 
санацији крова зграде Културног 
центра у Кикинди. Бесповрат-

на средства за спровођење мера 
енергетске санације у домаћин-
ствима добило је 160 корисника.

35. Стара ПаЗова
проширење немачке 
фабрике

Чланови ОО СНС одржали су 
састанак, на којем су још једном 
анализирали резултате избо-
ра у децембру 2023. године по 
бирачким местима, како би на 
предстојећим локалним избори-
ма остварили још боље резулта-

те. Састанак је био прилика и да 
се испланирају пролећне акције 
чишћења и уређења насеља. 
Немачка компанија „Милбауер“ 
почела је изградњу нове фабри-
ке, поред постојећег објекта у 
којем послује више од десет го-
дина. Свечаности постављања 
камена-темељца присуствовали 
су председник Србије Алексан-
дар Вучић, председник Општине 
Ђорђе Радиновић, председник 
компаније Јозеф Милбауер и 
амбасадорка Немачке Анке Кон-
рад.

37. ћићевац
изГраДња вртића, 
обнова нароДне 
библиотеке

Наш ОО посетио је члан Пред-
седништва СНС Братислав Гашић 
и, са члановима и руководством, 
сумирао резултате рада и раз-
говарао о будућим пројектима и 
плановима. Састанку је присуство-
вао велики број чланова. У току 
је изградња вртића за најмлађе, 
потпуно се реконструише Народна 
библиотека, а у оквиру енергетске 

ефикасности ради се фасада и нови 
систем грејања у згради општинске 
управе. Такође, чланови ОО СНС, 
из сопствених средстава, уређују 
Дом културе у МЗ Појате.

39. рача
реконструкција школе 
у поповићу

Започета је реконструкција још 
једне основне школе. Школа у По-
повићу, после 20 година, поново ће 
примати ђаке. У оквиру реконструк-
ције, биће изграђено и игралиште 
за мале спортове. Општина је, по 
уговору о субвенцијама за енергет-
ску ефикасност са Министраством 
рударства и енергетике, обезбедила 
енергетску санацију 36 домаћин-
става. За ову годину планирано је 
3.000.000 динара за спровођење 
програма енергетске ефикасности.

34. Нови Сад

нови вртић и Дом зДравља

Градоначелник Милан Ђурић уручио је 
Фебруарску награду, највише градско при-
знање, најбољој стонотенисерки са инвали-
дитетом на свету Борислави Перић ранко-
вић. Ђурић је обишао „Чаробни шешир“, но-
воизграђени вртић у насељу Адице. Некада 

је на овом месту била ливада, а сада житељи 
имају модеран објекат дома здравља. Укуп-
на вредност инвестиције је 317 милиона ди-
нара, а средства су обезбеђена из градског 
буџета. део средстава уложен је у изградњу 
објекта, а остатак у изградњу приступних 

саобраћајница и опремање.  Градоначел-
ник Ђурић присуствовао је државној свеча-
ности посвећеној обележавању годишњице 
рођења Светозара Милетића. Активисти ГО 
СНС држали су пултеве на више локација и 
разговарали са суграђанима.

27. лоЗНица
сретењски орДени

Традиционално, и ове године, 
проглашени су најбољи спор-
тисти, колективи и појединци. 
Канцеларија за младе организује 
бесплатну припремну наставу за 
полагање мале матуре за уче-
нике осмог разреда. Поводом 
дана државности, председник 
Александар Вучић уручио је 
Сретењски орден првог степена 
за Ош „Степа Степановић“ из 

Текериша и за Специјалну бол-
ницу за рехабилитацију из Бање 
Ковиљаче. На Међународном 
сајму туризма, туристичке ре-
сурсе представила је и Лозница. 
Возни парк ЈКП „Наш дом“ бо-
гатији је за два специјализована 
возила за одношење комуналног 
отпада. Видоје Петровић поново 
је изабран за градоначелника 
Лознице.

Поштујући изборни резултат 
и вољу грађана исказану на ло-
калним изборима 17. децембра 
2023. године, у просторијама 
ОО СНС потписан је коалицио-
ни споразум између представ-
ника Српске напредне странке, 
Социјалистичке партије Србије 

и Заветника. Министарство за 
бригу о породици и демогра-
фију организовало је другу 
националну конференцију о 
породици „Србија - наша по-
родица“, којој је присуствовала 
чланица Општинског већа дра-
гица Гочанин Пејчић.

29. бечеј
спортска опрема за школу

Члан Општинског већа за спорт дане 
Мандић уручио је спортску опрему (четр-
десетак лопти и других реквизита) Основ-
ној школи „Здравко Гложански“ у Бечеју. 

Такође, план је да се обнове и свлачионице 
у школи, замене врата и поставе нове сани-
тарије. Чланице Удружења жена „Фемине 
циркуло“ из Бачког Петровог Села орга-

низовале су дружење са чланицама девет 
сродних удружења, а  манифестацији је 
присуствовао и председник Општине Вук 
радојевић.

36. оПово
зајеДничка акција пољопривреДника
П р е д с е д н и к 

Општине Милош Мар-
ков, заједно са сарад-
ницима и покрајин-
ским послаником 
Предрагом Гинцуљем, 
одржао је састанке 
са представницима 
п о љ о п р и в р е д н и к а 
из Сакула, Баранде, 
Опова и Сефкерина. 
Том приликом, до-
говорени су терми-
ни извођења акција 
„равнања ленија“, а 
локална самоуправа 
финансирала је го-
риво за све учеснике. 
На иницијативу ро-
дитеља и запослених 
у Ош „Зоран Петро-
вић“, организована је 
хуманитарна акција 
продаје колача у циљу сакупљања средстава за по-
моћ ученицима чији родитељи због здравствених 

проблема имају финансијских потешкоћа. Сакул-
ску колачијаду обишли су представници локалне 
самоуправе.

38. ПрокуПље
обнова нароДноГ 
музеја топлице

У Народном музеју Топлице 
почели су радови на санацији 
и адаптацији таванског прос-
тора,  површине 355 квадрата. 
Средства за почетак радова 
одобрило је Министарство 
културе путем пројекта, у из-
носу од близу два милиона ди-
нара, за припремне радове, ру-
шење и демонтажу, бетонске, 
армирано-бетонске и тесарске 
радове. За остатак грађевин-
ских радова, Музеј је конкури-
сао такође код Министарства 
културе, кроз пријаву „Градови 
у фокусу 2024“.

ГРадоначелник Милан ђуРић у оБиласку ВРтића
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41. велика ПлаНа
наГраДе најбољим 
ученицима

Конституисана је извршна 
власт и за председника Општине 
изабран је Страхиња Павешко-
вић, а за заменика Игор Матко-
вић. Настављено је уређење путне 
инфраструктуре у Милошевцу, 
Старом Селу и Великој Плани. 
Министарка културе Маја Гојко-
вић посетила је Библиотеку „Ра-
доје Домановић“, поводом обе-
лежавања 75 година постојања. 
Општина је доделила Сретењску 
награду, у износу од 10.000 дина-

ра, свим одличним ученицима ос-
новних и средњих школа. Локална 
самоуправа је и ове године међу 
општинама у Србији које додељују 
највећи број стипендија студенти-
ма, чак 252, од чега је једна докто-
рандска стипендија.

43. СМедерево
сараДња са кинеским 
пријатељима

У Центру за културу, у при-
суству градоначелнице Јасмине 
Војиновић и амбасадора Кине Ли 
Минга, организован је програм 
поводом прославе Кинеске нове 

године. „Смедерево је знак че-
личног пријатељства Кине и Ср-
бије, а „ХБИС“ је његов симбол. 
Захваљујем се Смедеревцима на 
подршци у представљању кинес-
ке културе у Србији и надам се да 
ћемо имати прилику да прослави-

мо Српску нову годину у Кини“, 
поручио је амбасадор Ли Минг.

46. жабари
књижевни сусрет

Одржан је други Књижевни су-
срет поводом доделе књижевне 
награде „Завичајно звоно профе-
сора Вучковића“. На конкурс су 
пристигле 43 песме и 18 прича, а 
оцењивач је била селектор др Ана 
Стјеља. За најбољу необјављену 
завичајну песму награда је до-
дељена Живку Васићу, а за краћу 
причу Верици Раденковић Митро-
вић.

47. лајковац
прва сеДница со

Активисти су редовно одржа-
вали штандове и делили суграђа-
нима „СНС Информатор“ и пропа-
гандни материјал, а функционери 
су разговарали са њима. Одржа-
на је прва седница Скупштине 
општине, на којој је усвојен буџет. 

42. лебаНе
поДела „снс информатора”

Функционери и активисти ОО СНС поде-
лили су нови број „СНС Информатора“ и раз-

говарали са суграђанима на штандовима у 
центру града, на платоу испред дома културе.

Општина се преко Туристичке ор-
ганизације успешно представила и 
на Међународном сајму туризма у 
Београду.

49. СвилајНац
Долази нови 
инвеститор

Помоћница министра Сања 
Лакић уручила је легитимације 
свилајначким борцима. У нашој 
Општини до сада је утврђен статус 
борца за 111 лица. Одржана је про-
моција Националног програма ду-
алног образовања, где је Свилајнац 
представљен као пример најбоље 
праксе, јер успешно спроводи овај 
концепт од његовог увођења, већ 
седам година. Општина је добила 
новог инвеститора, немачку ком-
панију „Брил“, која до краја године 
завршава градњу фабрике од 1.500 
квадрата за производњу сигурнос-
них врата и ограда.

50. вршац
кречење школске зГраДе

Удруженим снагама Црквене 
општине и Удружења „Из принци-
па“, организовано је кречење фа-
саде ОШ „Вук Караџић“. Наставља 
се садња стабала степске вишње у 
Улици Вука Караџића, као и мон-
тирање модула за даљинско очи-
тавање воде у Уљми. За вршачке 
винаре организован је пријем у 
Градској кући, а одржани су и 
Бели крос и Јуниорски светски куп 
у мачевању. Радници ЈКП „Други 
октобар“ настављају са радовима 
на инфраструктури испред СБПБ 

„Др Славољуб Бакаловић“. Међу-
народни дан матерњег језика обе-
лежен у школи у Павлишу. Уведена 
је 24-часовна телефонска СОС ли-
нија за пружање психосоцијалне 
помоћи суграђанима. Настављају 
се радови на крову и унутра-
шњости зграде Народног позори-
шта, а Избиште је добило јавну че-
сму. Одржана је трибина поводом 
Међународног дана борбе против 
вршњачког насиља.

51. кула
нови пут сивац-стапар

Председник Покрајинске владе 
Игор Мировић обишао је ново-
изграђени пут Сивац - Стапар и 
званично га предао на коришћење 
грађанима. Пуштен је у рад и нови 
објекат Ватрогасно-спасилачке је-
динице, а обишао га је министар 
Братислав Гашић. Поводом Међу-
народног дана жена, активисти ОО 
СНС организовали су штандове у 
свим насељеним местима и чести-
тали празник дамама. Најбољи сту-
денти, који су остварили просечну 
оцену девет или више, и ове године, 
стекли су право на награде. Учени-
це другог разреда Средње школе 
„Петро Кузмјак“ из Руског Крстура 
покренуле су пројекат ученичке 
компаније „Папел“, која се бави 

прикупљањем рециклажног мате-
ријала и прављењем еко блокчића. 
Трим стаза у оквиру Спортског цен-
тра ускоро ће добити расвету.

54. НеГотиН
поДршка 
виноГраДарима 
и винарима

Свети Трифун, у организа-
цији Туристичке организације и 
под покровитељством Општине, 
традиционално је обележен у 
Рајачким пивницама. Манифес-
тацију је отворио Богдан Гугић, 
заменик председника Општине, 
који је истакао значај винарства 
које у нашем крају, из године у 
годину, јача. Подршка винарима 
и виноградарима огледа се кроз 
процес комасације и издвајање из 
буџета за субвенционисање ових 
газдинстава. У току је и уређење 
комплекса Рајачких пивница, уз 
подршку ЕУ и наше државе.

55. ковачица
обнова амфитеатра 
у паДини

Чланови ОО СНС одазвали су 
се акцији чишћења и уређивања 
спортског терена Фудбалског клу-
ба „Славија“. Обележен је Међуна-

родни дан матерњег језика. Пред-
седник Општине Јарослав Хрубик 
обишао је завршне грубе радове 
на амфитеатру Дома културе „Ми-
хал Бабинка“ у Падини. Радови би 
требало да буду приведени крају 
за шест месеци, а сваког четвртка 
организована су „отворена врата“ 
за оне који желе да погледају како 
теку радови. Министарка науке 
Јелена Беговић обишла је родну 
кућу, стару школу и Народни дом 
„Михајло Пупин“ у Идвору.

56. кучево
нова машина за јкп

Председник Општине Ненад Ми-
кић потписао је уговор о суфинан-
сирању програма подршке за на-
бавку комбиноване машине за ЈКП, 
са министром за развој недовољно 
развијених општина Новицом Тон-
чевим. Поводом Дана државности, 
председник Микић положио је 
цвеће на споменик палим борцима 
у порти цркве. Туристичка органи-
зација представила је потенцијале 
Кучева на Међународном сајму ту-
ризма у Београду. Председник Ми-
кић, испред ОО СНС Кучево, био је 
домаћин састанка Савета за инфо-
рмисање Браничевског округа.

57. Нова црња
поклон повоДом Дана 
Државности

Челници Општине су, поводом 
Дана државности, уручили књигу 
„Дечији атлас Србије“ и прву карту 
Србије ученицима првог разреда 
основних школа.

40. врњачка бања
Донација јапана

Обележени су дан државно-
сти и дан науке и иновација. 
донаторски уговор, у висини 
од 38.500 евра, намењених за 
замену столарије на објекту 
„Колибри“, потписали су амба-
садор Јапана Акира Имамура и 
директорка Предшколске ус-
танове драгана Хаџи-ристић, у 
присуству министра Алексан-
дра Мартиновића, председни-
ка Општине Бобана Ђуровића 
и представника Министарства 

просвете и Министарства за 
рад, запошљавање, борачка и 
социјална питања. Први стакле-
ни видиковац у Србији који је у 
центру једног туристичког мес-
та, „на дохват руке“ туристима, 
отворен је на Црквеном брду. 
Асфалтирана је Моравска ули-
ца. Одржана је традиционална 
манифестација „Пољуби ме на 
Мосту љубави“. Представили 
смо своју понуду на Сајму тури-
зма у Београду.

44. ада
поДршка повртарима

Општина Ада је, десету го-
дину за редом, расписала кон-
курс за подршку повртарима 
у виду преузимања плаћања 
закупнине пијачних тезги пре-
ма ЈКП „Стандард“ за произ-

вођаче који су испунили услове 
конкурса. Ове године, успешно 
се пријавило 60 произвођача. 
Локална самоуправа, у складу 
са могућностима, и надаље ће 
подржавати овај програм.

48. Зајечар
пројекат „римски императори”

53. ПећиНци
бриГа о ђацима и стуДентима

У Народном музеју, пово-
дом дана државности, свеча-
но је отворена изложба „Како 
памтимо владаре“. Изложбу 
је отворио министар Никола 
Селаковић и истакао да је ис-
точна Србија дала немерљив 
допринос васкрсу српске др-
жавности. У Краљеву је одр-
жана свечаност поводом доде-

ле нових грантова за локални 
развој у 20 градова и општина у 
Србији, којој су присуствовали 
амбасадор ЕУ Емануел Жиофре 
и министарка Тања Мишчевић. 
Градоначелнику Бошку Ничићу 
уручен је сертификат за израду 
пројектно-техничке докумен-
тације пројекта „римски импе-
ратори“.

Председник Општине Сини-
ша Ђокић уручио је уговоре о 
додели студентских стипендија 
и о регресирању трошкова пре-
воза студентима. Том прили-
ком, истакао је да се нада да ће 
се студенти, по завршетку шко-
ловања, вратити у Пећинце и ту 
засновати радни однос и гра-
дити живот. „Ово је мера која 
траје дужи низ година, а увели 

смо и нове мере. Од ове године 
бесплатан је вртић за сву децу 
и бесплатни су уџбеници за све 
основце. Сваки ученик који за-
врши четврти разред основне 
школе добија 10.000 динара, 
а они који заврше осми разред 
добијају 20.000 динара. Хоће-
мо да наша деца знају да иза 
њих стоји Општина Пећинци“, 
поручио је Ђокић.

52. Медвеђа
изГраДња бањскоГ купатила
Посетили су нас чланови 

Координационог тела и, зајед-
но са председником ОО СНС 
Медвеђа, разговарали са грађа-

нима. Такође, председник ОО 
обишао је радове на изградњи 
римског купатила у Сијаринској 
Бањи.

45. црНа трава
штанД на сајму 
туризма

Одржана је друга седница 
Скупштине општине после 
конституисања, на којој је ус-
војен буџет за 2024. годину 
и верификовани су мандати 
још два одборника, тако да у 
новом сазиву СНС има 17 од 
19 одборника. Председник 
Србије Александар Вучић по-
сетио је, на Сајму туризма у 
Београду, штанд Туристичке 
организације Црне Траве. Оба-
вљени су радови на поправци 
и замени уличне расвете у на-
сељу Црна Трава и селима.
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59. кладово
апел Да се не пали 
стрњика

Државни секретар у Министар-
ству за рад, запошљавање, борач-
ка и социјална питања Дејан Ан-
тић и председник Општине Саша 
Николић уручили су борачке леги-
тимације борцима наше општине. 
Председник Николић, поводом 13 
пожара на отвореном у два дана, 
одржао је састанак са предста-
вницима служби за заштиту од 
пожара, ватрогасцима, полицијом 
и председницима месних заједни-
ца, и апеловао на суграђане да не 
пале дивље депоније и стрњике.

60. иНђија
поклони за суГрађанке

Поводом Међународног дана 
жена, чланови и активисти ОО СНС 
из свих месних одбора обишли су 
суграђанке и честитали им Осми 
март. Овом приликом, дамама су 
поделили поклоне који су припре-
мили из сопствених средстава.

61. ириГ
споразум 
о воДоснабДевању

У манастиру Крушедол обеле-
жена је  123. годишњица од смр-
ти краља Милана Обреновића, а 
државну церемонију предводио 
је Дејан Антић, државни секретар 
у Министарству за рад, запошља-
вање, борачка и социјална питања. 
Обележена је општинска слава 
Свети Трифун. У току су припрем-
ни радови у вези са обновом фаса-
да у центру града. Међууопштин-
ски споразум о водоснабдевању 
„Источни Срем“ потписали су 
председник Општине Ириг Тихо-

мир Стојаковић и представници 
општина Рума, Инђија, Пећинци и 
Стара Пазова.

63. шабац
састанак са чланством

Повереник ГО СНС Милан Мач-
ван састао се са члановима више 
од 40 месних одбора на подручју 
Шапца. У разговору са грађани-
ма у градским и сеоским месним 
заједницама, разматрани су прио-
ритетни пројекти које је потребно 
реализовати. У просторијама ГО 
СНС одржан је састанак Савета за 
информисање, којем је присуство-
вао и повереник Мачван. Чланица 
Градског већа Мина Мијаиловић 
добитница је престижне „Борби-
не“ награде за храброст и подрш-
ку родитељима деце оболеле од 
ретких болести.

64. лаПово
реконструкција 
карађорђеве улице

Захваљујући подршци Ми-
нистарства грађевинарства, са-
обраћаја и инфраструктуре, потпу-
но је реконструисана Карађорђева 
улица - проширен је постојећи пут-
ни правац и изграђене су пешачка 
стаза и канализациона мрежа.

65. Мали ЗворНик
реконструкција 
иГралишта, поправка 
крова

Поводом реконструкције игра-
лишта у МЗ Доње Насеље, пред-
седник Општине Зоран Јевтић 
обишао је радове и разговарао 
са мештанима. Донацијом Владе 
Јапана, обезбеђена су средства за 
санацију дотрајалог крова на згра-
ди вртића „Црвенкапа“. Поводом 

завршетка изградње система за 
одвођење атмосферских вода у 
МЗ Центар, коју је суфинансирала 
Република Србија, посетио нас је 
министар Един Ђерлек.

67. бач
Донација за 
полицијску станицу

Председник Општине Стева 
Панић уручио је вредну опрему 
Полицијској станици. Општина, 
Народна библиотека и школа ор-
ганизовале су јавни час како би 
подсетили суграђане на важне 
историјске догађаје 15. фебру-
ара, на дан који празнујемо као 
Дан државности. Министар Един 
Ђерлек посетио је Бач поводом 
завршених пројеката које је подр-
жало Министарство и рекао да је 
расписан јавни конкурс, у оквиру 
којег ће 315 милиона динара бити 
уложено у општине широм Србије. 
Помоћница министра за рад Сања 
Лакић присуствовала је свечаној 
додели легитимација лицима која 
имају статус борца.

68. Мало црНиће
нове справе на Дечијим 
иГралиштима

Општина Мало Црниће обез-
бедила је и поставила нови пар-
ковски мобилијар на дечија игра-
лишта у насељима Смољинац, Ве-
лико Црниће, Црљенац и Батуши.

69. алекСаНдровац
обнова спортских 
објеката

Председник ОО Славољуб 
Миљковић разговарао је са мешта-
нима МЗ Александровац о текућим 
проблемима. Активисти су на 
градском тргу делили нови број 
„СНС Информатора“, а поводом 
Међународног дана жена уручи-

ли су цвеће припадницама лепшег 
пола. Министар спорта Зоран Гајић 
и државни секретар Марко Ке-
шељ посетили су Александровац 
и разговарали о могућностима за 
санацију Хале спортова, мини пич 
терена у дворишту Средње школе 
и Фудбалског стадиона „Жупа“.

70. Прибој
вреДна Грађевинска 
машина

Туристичка организација има-
ла је успешан наступ на Међуна-
родном сајму туризма у Београду.  
Поводом Дана општине, уручене 
су награде талентованим студен-
тима. Општини Прибој испоручена 
је грађевинска машина - грејдер, 
вредна више од 15 милиона дина-
ра, коју су заједнички финансирали 
Кабинет за унапређење недовољ-
но развијених подручја Владе Ср-
бије и Општина. Захваљујући овој 
машини, почело је чишћење путева 
од осулина и одрона, као и про-
ширивање путне трасе и равњање 
терена. Главна улица у Старом 
Прибоју, чија је реконструкција 
кренула пре три године, ускоро ће 
највећим делом бити у новом руху.

71. Нови бечеј
проГрам „зајеДници 
зајеДно“

У оквиру програма „Заједници 
заједно“, компанија „НИС“ доде-
лила је Основној школи „Јосиф 
Маринковић“ три милиона дина-
ра за замену три котла за грејање 
новим котловима на плин са пра-
тећом инсталацијом, чиме се по-
стиже већа енергетска ефикасност 
и оптимална температура у учио-
ницама. Најуспешнији студенти 
потписали су уговоре о стипенди-
рању. Ове године биће додељена 
51 стипендија, у износу 10.000 ди-
нара месечно.

62. влаСотиНце
пројекат „ГраДови у фокусу”
Братислав Петровић започео 

је други мандат на месту пред-
седника Општине, а Владимир 
Коцић други мандат на месту 
заменика. Општина је добила 
седам милиона динара на кон-
курсу Кабинета министра за 
унапређење развоја недовољно 
развијених општина. Уз учешће 
од 7,5 милиона динара, биће 
набављен ауто-смећар за уске 
улице. Министарство културе 

одобрило је Власотинцу седам 
милиона динара за пројекат 
„Уметничка слобода“, у оквиру 
програма Градови у фокусу, уз 
учешће Општине од 2,9 милиона 
динара. Пројекат садржи рекон-
струкцију Галерије на кеју и са-
нацију столарије на Завичајном 
музеју. Туристичка организација 
промовисала је манифестацију 
Лето на Власини, на Међународ-
ном сајму туризма у Београду.

66. врање
ново Дрвеће у школском Дворишту

Здруженом акцијом акти-
виста МО шапранце и Уније 
младих ОО СНС, у дворишту 
школе за основно и средње 
образовање „Вуле Антић“, за-

сађено је петнаест садница 
дрвећа. Циљ акције је озелења-
вање дворишта, а иницијативу 
је покренула председница МО 
шапранце Јасмина ристић.

58. књажевац
опрема за уДружења особа 
са инвалиДитетом
У Центру за социјални рад 

„др Михајло Ступар“, пред-
ставници локалне самоуправе 
уручили су опрему удружењи-
ма особа са инвалидитетом. 

Опрему је донирала Општина 
Књажевац, у циљу побољшања 
услова рада ових удружења, а 
уручио ју је народни посланик 
Бранислав Јосифовић.

72. барајево
активисти на штанДовима

Сваког понедељка одр-
жаване су седнице ОО СНС, 
којима су председавали пред-
седник ОО Слободан Ада-
мовић и координатор дејан 

Пауновић. Активисти су орга-
низовали штандове на пијаци 
и испред поште, а редовно су 
оджавани састанци месних 
одбора.

75. врачар
пријем Грађана

Чланица Главног одбора 
СНС Маја Поповић је у стра-
начким просторијама разго-
варала са грађанима, како би 
саслушала њихове проблеме 
и чула предлоге и сугестије. У 
организацији ОО СНС, упри-
личена је свечаност поводом 

дана државности, а том при-
ликом додељене су захвални-
це најактивнијим члановима 
који су допринели унапређењу 
друштвене заједнице и развоју 
Врачара. Свакодневно се оби-
лазе чланови и симпатизери 
странке.

73. вождовац
полаГање камена-темељца за зГраДу у оквиру института „торлак”
Активисти свих МО сва-

кодневно разговарају са 
суграђанима. Започети су 
радови на гасификацији СЦ 
„Вождовац“. Вршилац дуж-
ности секретара за социјалну 
заштиту Петар Јорданов оби-
шао је, са министром финан-
сија Синишом Малим и пред-
седницом Градске општине 
Вождовац Иваном Томић 
Илић, Клуб за старе „Анђелка 
Трнавац“ на Бањици. Пред-
седник Привременог органа 
Града Александар шапић по-
ложио је камен-темељац за 
изградњу дијагностичко-ис-
траживачког објекта са лабо-
раторијом у оквиру Института 
за вирусологију, вакцине и се-
руме „Торлак”.

Акција „За зелени Нови Београд“ спроведена је 
у Блоку 19а, а у оквиру ње посађена су 22 стабла 
мукиње. Активисти МО Цептер организовали су 
радну акцију орезивања грања, чишћења зелених 
површина и кречења дела гараже. На више лока-
ција, активисти су одржали инфо пултове поводом 
Дана државности и разговорали са грађанима.

74. Нови беоГрад
за зелени нови беоГраД
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85. чукарица
реновирана зГраДа мз за потребе вртића

76. Палилула
Дружење за најстарије суГрађане
Чланови ОО СНС органи-

зовали су дружење за ста-
рије суграђане. На терену 
смо сваког дана, јер је ди-
ректна комуникација са ком-

шијама темељ политике СНС 
и председника Александра 
Вучића. Свакодневно се ор-
ганизују и штандови на више 
локација.

80. Гроцка
преДстављање на сајму туризма

Поводом Светог Трифуна, 
председник ГО Гроцка драган 
Пантелић посетио је породи-
цу Караклајић из Брестовика. У 
складу са традицијом и обичаји-
ма српског народа, Пантелић 
и његов домаћин симболично 

су орезли чокот винове лозе у 
винограду. Градска општина 
Гроцка представила се на Сајму 
турзма. Интензивирани су радо-
ви на реконструкцији државног 
пута од Брестовика ка Пудар-
цима.

77. ЗеМуН
разГовор са суГрађанима
Активисти и 

функционери ОО 
СНС Земун разго-
варали су са грађа-
нима. У саобраћај је 
пуштена комплет-
но реконструиса-
на Главна улица. 
Поред новог слоја 
асфалта и уређених 
тротоара, засађе-
ног дрвећа и по-
стављених клупа, 
замењена је и ка-
нализациона, водо-
водна и гасна мре-
жа, као и кабловска 
и н ф р а с т р у к т у р а 
струје и телефона.

81. обреНовац
помоћ пороДици поповић

У домаћинству Поповића из 
Трестенице отпочели су радови 
на кући који ће породици обезбе-
дити боље услове за живот. При-
ча породице Поповић утицала 
је да се, поред Градске општине 
Обреновац и обреновачких јав-

них предузећа, бројни појединци 
и привредни субјекти, прикључе 
овој хуманој акцији и помогну 
суграђанима. ЈКП „Обреновац“ 
изашло је у сусрет потребама 
породице, те ће у наредном пе-
риоду допремити огревно дрво.

Активисти Савета за омлади-
ну делили су страначки мате-
ријал на више локација и, зајед-
но са функционерима и пред-
седницом ОО Тијаном дави-
довац, разговарали са суграђа-

нима на штандовима. Чланови 
Савета за социјална питања 
организовали су бројне посете 
најстаријим суграђанима. Ту-
ристичка организација узела је 
учешће на Међународном сајму 

туризма у Београду. На предлог 
МЗ, асфалтиране су улице у МЗ 
Степојевац, МЗ Миросаљци, МЗ 
Велики Црљени, МЗ Момчило 
Павловић, МЗ Горњи Град, МЗ 
рудовци и МЗ Трбушница.

79. МладеНовац
посета луке 
петровића

Члан Председништва и потпред-
седник ИО СНС Лука Петровић, по-
сетио је наш ОО и, заједно са пред-
седником ОО Милошем Петровићем, 
разговарао са члановима и функцио-
нерима о будућим активностима. 
Председник ОО Петровић одржао је 
састанке у свим месним одборима, на 
којима су анализирани резултати на 
републичким и градским изборима. 
Викендом смо се дружили са комшија-
ма и размењивали идеје и предлоге. У 
току је реконстукција државног пута 
Младеновац - Смедеревска Паланка. 
родитељима новорођених беба уру-
чили смо још 200 ауто-седишта.

82. лаЗаревац
активисти Делили страначки материјал на више локација

78. ЗвеЗдара
обилазак чланова и правни савети

Вредни активисти ОО 
СНС наставили су оби-
лазак чланова и симпа-
тизера са којима редовно 
разговарају о идејама 
и предлозима на тему 
побољшања живота на 
нашој општини. Сваког 
четвртка од 16 до 18 ча-
сова, Савет за правна пи-
тања организује пријем 
грађана у просторијама 
ОО, где могу бесплатно 
да отклоне правне недо-
умице и дилеме.

83. СавСки веНац
јелена танасковић и ирена 
вујовић са суГрађанкама

86. СурчиН
пуштање у раД нове фабрике 
компаније „нестле”

У току је реконструкција 
тротоара у Максином сокаку у 
Бечмену, док се у Улици Пере 
Којадиновића у Прогару гради 
500 метара пешачке стазе. Поче-
ло је уређење атарских путева у 
Прогару. Одржане су Спортске 
игре младих и традиционална ма-
нифестација „Мало вина, а много 

љубави“. Председник Србије 
Александар Вучић присуство-
вао је свечаном отварању нове 
фабрике компаније „Нестле“. 
Одржан је састанак ОО на којем 
је био присутан Лука Петровић. 
Активисти свакодневно обилазе 
суграђане и организују штандове 
у свим насељима.

Општина организује бесплатан 
излет на Тару за младе, а за децу 
бесплатно позориште у Театру 
„Змај“. ГО Савски венац је и ове 
године организовала бесплатну 
припремну наставу за полагање 
мале матуре за осмаке из свих 
шест основних школа. дом здра-
вља и Завод за заштиту радника 
„Железнице Србије“ организују 
бесплатне превентивне прегле-
де за грађане. Општина и Срп-
ски атлетски савез организују 
бесплатан програм атлетике за 

основце. Председник Градске 
општине Милош Видовић уручио 
је 24 уговора грађанима, који су 
на јавном конкурсу добили суб-
венције за енергетску санацију 
породичних кућа и станова. ре-
конструисано је дечје игралиште 
у парку Мањеж. Потпредседник 
ОО Милош Видовић разговарао 
је са грађанима у МО Војвода Ми-
шић и МО Сава. Поводом Међу-
народног дана жена, организова-
но је дружење, а на штандовима 
су подељене руже.

88. СоПот
Дефиле припаДника муп-а

84. раковица
обилазак раДова

87. Стари Град
састанци са чланством
Редовно су одржавани састанци 

ОО и МО на којима смо разгова-
рали о актуелним политичким те-
мама и постављали циљеве за на-

редни период. Наши функционери 
и активисти држали су штандове 
на више локација, као и редовне 
пријеме грађана.

Завршени су радови на обно-
ви дечјег игралишта у Вукасо-
вићевој улици. На углу улица 
Ивана Мичурина и Вукасовиће-
ве изграђено је пешачко острво. 
Уручени су ваучери за бесплатну 
припрему за малу матуру. десет 
избеглих и интерно расељених 
породица добило је решења за 
помоћ у куповини грађевинског 

материјала, укупне вредности 
десет милиона динара. Завршен 
је још један циклус „Пут до ус-
пешног предузетника“, који је 
намењен почетницима у бизнису. 
Напредњаци раковице организо-
вали су акцију фарбања гелен-
дера и рукохвата у насељу Голи 
брег, а очистили су и степениште 
и околне површине.

У склопу комплетне адаптације 
објекта МЗ Рушањ, реновиран је 
простор за потребе проширења 

капацитета вртића „Бубамара“ и 
оснивање групе за децу јасленог 
узраста.

Одржани су свечана акаде-
мија и дефиле припадника Ми-
нистарства унутрашњих посло-
ва, поводом 220 година од по-
дизања Првог српског устанка 
и првих сукоба са Турцима који 

су вођени на простору Градске 
општине Сопот. Омладинци ОО 
СНС организовали су штандо-
ве на којима су разговарали са 
грађанима и делили страначки 
материјал.



оБилазак фаБРике пРиВРедноГ дРуШтВа БоРБени сложени систеМи у 
пљакоВу, у којој се пРоизВоде оклопна БоРБена Возила „лазаР“ и „МилоШ“

посета конаку кнеГиње љуБице, Где је однедаВно изложена чуВена слика 
паје јоВаноВића „одМоР БаШиБозука“, коју сМо, после МноГо Година, 

успели да ВРатиМо у сРБију

у палати сРБија одРжан је пРијеМ за ученике осноВних Школа са косоВа и Метохије - из осојана, ГоРаждеВца, села Бање, Бањске, 
ШтРпца, Витине, ноВоГ БРда, Гњилана и косоВске каМенице

одлука о великоМ ваСкршњеМ Сабору
у РазГоВоРу са 

пРедседникоМ РепуБлике 
сРпске МилоРадоМ 

додикоМ и патРијаРхоМ 
сРпскиМ поРфиРијеМ, 

доГоВоРено је да 5. и 6. 
Маја у БеоГРаду и дРуГиМ 

делоВиМа сРБије Буде 
одРжан Велики ВаскРШњи 

саБоР РепуБлике сРБије и 
РепуБлике сРпске, на којеМ 

ће Бити донете Важне 
одлуке о опстанку сРпскоГ 

наРода, еконоМскоМ 
напРетку, очуВању сРпскоГ 
језика, ћиРиличкоГ писМа 

и заједничке култуРне 
БаШтине

БеОГРАд

куРшуМЛијА

ФОТОГРАФИЈЕ МЕСЕЦА


